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Falkenbergs kommun    
Kommunfullmäktige 2021-03-30 
 

 
 
Utdragsbestyrkande 

1 (1)

§ 46 

Information och därefter dialogforum inom 
kommunfullmäktige - Kommunens övergripande mål. , 
KS 2021/94 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet. 

Beskrivning av ärendet 
William Hedman, ekonomichef; Paulina Claesson, utvecklingschef; Thérese 
Lundgren, personalchef; Josefine Eirefelt, hållbarhetschef och Jan 
Melkersson, näringslivschef informerar om kommunens övergripande mål, 
målindikatorer och bevakande indikatorn. I samband med detta förs en 
diskussion med kommunfullmäktiges närvarande ledamöter. 
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Kommunfullmäktige 2021-03-30 
 

 
 
Utdragsbestyrkande 

1 (1)

§ 47 

Ledamöternas eventuella frågor, KS 2021/5 

Beskrivning av ärendet 
Inga frågor anmäls vid sammanträdet. 
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Kommunfullmäktige 2021-03-30 
 

 
 
Utdragsbestyrkande 

1 (1)

§ 48 

Anmälan av motioner, KS 2021/6 

Beskrivning av ärendet 
Följande motioner föreligger: 
 
Anette Ivarsson (C) och Maria Larsson (C); Motion – Ett hållbart jämlikt 
samhälle. KS 2021/117 
 
Anette Ivarsson (C); Motion – Införa arbetsformen Nätverkslag inom 
socialtjänsten. KS 2021/139 
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Kommunfullmäktige 2021-03-30 
 

 
 
Utdragsbestyrkande 

1 (1)

§ 49 

Anmälan av medborgarförslag , KS 2021/7 

Beskrivning av ärendet 
Följande medborgarförslag föreligger: 

a) Medborgarförslag – Hundpark i Falkenberg. KS 2021/99.  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
Medborgarförslaget överlämnas till kultur-, fritids- och 
tekniknämnden för handläggning och beslut. 
 
 
 

b) Medborgarförslag – Hundvänliga stränder i Falkenberg.                 
KS 2021/101.  

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
Medborgarförslaget överlämnas till kultur-, fritids- och 
tekniknämnden för handläggning och beslut. 
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Kommunfullmäktige 2021-03-30 
 

 
 
Utdragsbestyrkande 

1 (1)

§ 50 

Anmälan av interpellationer, KS 2021/8 

Beskrivning av ärendet 
Inga interpellationer anmäls vid sammanträdet. 
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Kommunfullmäktige 2021-03-30 
 

 
 
Utdragsbestyrkande 

1 (1)

§ 51 

Information om granskningsrapporter, KS 2020/49 

Beskrivning av ärendet 
Jan Johansson (C), ordförande i kommunrevisionen, och  
Gösta Svensson (S), vice ordförande i kommunrevisionen, presenterar 
nedanstående granskningsrapporter. 
 
Granskningsrapport: Granskning av digitaliseringsarbetet inom 
grundskolan. KS 2020/49 
 
Granskningsrapport: Granskning av intern kontroll i leverantörsregister och 
i samband med leverantörsutbetalningar. KS 2020/557 
 
 
 
Peter Dygården (S), ordförande i barn- och utbildningsnämnden, 
kommenterar granskningsrapporten avseende digitaliseringsarbetet inom 
grundskolan. 
 
Per Svensson (S), ordförande i kommunstyrelsen, kommenterar 
granskningsrapporten avseende intern kontroll i leverantörsregister och i 
samband med leverantörsutbetalningar. 
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Utdragsbestyrkande 

1 (2)

§ 52 

Motion - Ullareds gemensamma ytor en angelägenhet 
för kommunen, KS 2016/244 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Avslå motionen då en förändring från enskilt till kommunalt 

huvudmannaskap i Ullared bedöms vara en omfattande och kostsam 
förändring för kommunen som med nuvarande förutsättningar inte är 
genomförbar. 

Beskrivning av ärendet 
Agneta Åkerberg (C) och Hans Johansson (C) har 2016-05-31 inkommit 
med en motion om att Ullareds gemensamma ytor är en angelägenhet för 
hela kommunen. Därför föreslås att kommunen ska köpa in mark som idag 
ägs av samfällighet eller annan privat ägare, samt införlivar området i planer 
för skötsel och underhåll av gemensamma ytor, som sköts av kommunen. 

Ärendet bereddes av dåvarande mark- och exploateringsenheten på 
samhällsbyggnadsavdelningen vid kommunstyrelseförvaltningen som 
föreslog att motionen bör avslås då en förändring från enskilt till kommunalt 
huvudmannaskap i Ullared bedöms vara en omfattande och kostsam 
förändring för kommunen som med nuvarande förutsättningar inte är 
genomförbar.  

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2017-02-28 att återremittera 
ärendet till dåvarande tekniska nämnden för att se över möjligheterna att öka 
stödet till samfällighetsföreningarna för drift och skötsel över torget i 
Ullared. 

Kultur-, fritids- och tekniknämnden har vid sitt sammanträde 2021-01-28 
behandlat ärendet och besvarar återremissen genom att inte öka bidraget till 
Ullareds centrums samfällighetsförening och Ullareds samfällighetsförening 
för drift och underhåll av torget i Ullared. Anledningen är att de två 
samfällighetsföreningarna inte kan få ökat bidrag samtidigt som övriga 
bidragsberättigade väg- och vägsamfällighetsföreningar inte beaktas i någon 
översyn.  

Motivering av beslut 
Falkenbergs kommun äger redan idag merparten av all allmän platsmark i 
Ullared. Dock har kommunen ingen skötsel eller allmänna anläggningar i 
Ullared, med undantag för busstorget. Det råder enskilt huvudmannaskap på 
övriga allmänna platser, vilket också är fallet i övriga orter utanför 
centralorten. 

Den allmänna platsmarken i Ullared är upplåten till 
gemensamhetsanläggningar som främst förvaltas av två stora föreningar, 
vilka är Ullareds centrums samfällighetsförening och Ullareds 
samfällighetsförening.  
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Utdragsbestyrkande 

2 (2)

De av Lantmäteriet inrättade gemensamhetsanläggningarna innebär en rätt 
att nyttja den kommunalt ägda allmänna platsmarken för föreningarna. Men 
föreningarna äger alla de allmänna anläggningarna som är byggda på den 
allmänna platsmarken såsom lokalgator, parker, gång- och cykelvägar med 
mera och svarar för dess skötsel. Föreningarna tar ut årliga avgifter för drift 
och underhåll av medlemmarna i föreningarna. Kultur-, fritids- och 
tekniknämnden ger ut driftbidrag till båda föreningarna årligen. 

Om Falkenbergs kommun skulle gå från enskilt till kommunalt 
huvudmannaskap i Ullared skulle det kunna innebära att kommunen 
behöver göra liknande förändringar på flera andra orter i kommunen som 
genomförts av föreningarna i Ullared. Då en förändring från enskilt till 
kommunalt huvudmannaskap i Ullared bedöms vara en omfattande och 
kostsam förändring för kommunen som med nuvarande förutsättningar inte 
är genomförbar föreslår kommunstyrelseförvaltningen att motionen avslås. 
Ekonomi 
Motionens förslag, att ändra från enskilt till kommunalt huvudmannaskap i 
Ullared, bedöms vara kostsamt. Det krävs dock en djupare utredning för att 
avgöra vilka av dessa kostnader som ska hamna på medlemmarna i 
vägföreningarna och vilka kostnader som ska bekostas via kommunala 
medel. Redan nu kan en del förändringar som medför kostnader identifieras 
i form av ändring av detaljplaner, upplösning av 
gemensamhetsanläggningar, övertagande av vägar, upprustning av 
anläggningar och kontinuerlig drift och underhåll.  

Kultur-, fritids- och tekniknämnden anger i sin behandling av återremissen 
att det maximala bidraget som utbetalas till respektive väg- och 
vägsamfällighetsförening grundar sig på samma fastställda kriterier för 
samtliga föreningar, bland annat utifrån storleken på föreningarnas 
skötselområden. Bidrag utbetalas till föreningarna inom ramen för beviljat 
anslag. Det är därför inte möjligt att öka bidraget till en förening utan att det 
påverkar totalbudgeten för hela bidraget för drift och underhåll alternativt 
påverkar bidragen till övriga bidragsberättigade väg- och 
vägsamfällighetsföreningar.  
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-02-04  
Motion – Ullareds gemensamma ytor en angelägenhet för  
kommunen, 2016-05-31  
Kultur-, fritids- och tekniknämnden 2021-01-28, § 14  
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2017-02-28, § 34 
 

13



Falkenbergs kommun    
Kommunfullmäktige 2021-03-30 
 

 
 
Utdragsbestyrkande 

1 (2)

§ 53 

Motion - Omprövning av beslut om att inte förbjuda 
trafik med lastbil över tolv meter över Söderbron,      
KS 2017/174 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Avslå motionen eftersom förslaget att förbjuda lastbilstrafik över tolv 

meter att färdas över Söderbron är förenat med konsekvenser som 
innebär att det upplevda trafikproblemet förflyttas till andra platser i 
staden, samt innebär ökade kostnader och större miljöpåverkan än 
utifrån nuvarande situation. 

Beskrivning av ärendet 
Jan Dickens (S) har 2017-03-29 inkommit med en motion om att 
kommunfullmäktige ska uppdra åt dåvarande trafiknämnden (nuvarande 
kultur-, fritids- och tekniknämnden) att ompröva beslut om att inte förbjuda 
trafik med lastbilar över tolv meter över Söderbron i Falkenberg. 
Motionären anför bland annat att den tunga lastbilstrafiken som passerar 
över bron borde ledas om på andra vägar för att leda till en tryggare 
trafikmiljö samt minskat buller för de boende längs med Kristineslättsallén 
och Peter Åbergs väg, på vägen mot Söderbron. 

Inför kommunfullmäktiges behandling av ärendet har trafiknämnden beretts 
möjlighet att yttra sig över motionen. Eftersom den politiska organisationen 
förändrades i samband med ingången av mandatperioden 2019-2022 är det 
istället kultur-, fritids- och tekniknämnden, till vilken dåvarande 
trafiknämnden numera tillhör, som avger yttrandet. Kultur-, fritids- och 
tekniknämnden föreslår att kommunfullmäktige ska avslå motionen. 

Motivering av beslut 
Kultur-, fritids- och tekniknämnden har genomfört en utredning om 
trafikregleringen på Söderbron, i enlighet med beslut i trafiknämnden  
2018-12-05. Utredningen har bland annat fokuserat på buller, luftkvalitet, 
trafiksäkerhet, framkomlighet och trivsel.  

Slutsatserna av utredningen är att det är tveksamt om det finns tillräckligt 
goda motiv för att begränsa lastbilar över tolv meter på Söderbron då de 
upplevda problem som anförts sannolikt istället kommer att flyttas till en 
annan del av Falkenbergs stad. Vidare konsekvenser bedöms vara ökade 
luftföroreningar i form av större utsläpp av växthusgaser och högre 
kostnader för näringslivet.  
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2 (2)

Polismyndigheten har ingenting att erinra i ärendet, medan Trafikverket 
avstyrker förslaget om begränsning. Bland annat anför Trafikverket att ett 
förbud mot lastbilstrafik över tolv meter över Söderbron innebär dubbelt så 
långa körsträckor genom Falkenberg, vilket förutom miljöutsläpp innebär 
samhällsekonomiska förluster för företag och riskerar bilda köer på andra 
vägar, så som den statliga vägen 767. 
Ekonomi 
Förslaget att förbjuda lastbilar över tolv meter att färdas över Söderbron är 
förenat med kostnader, bland annat omskyltning. En ekonomisk 
konsekvensanalys kommer att tas fram i händelse av att motionen bifalls. 
Att avslå motionen är inte förenat med ökade kostnader för kommunen. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-02-10  
Motion – Omprövning av beslut om att inte förbjuda trafik med lastbil över 
tolv meter över Söderbron, 2017-03-29  
Kultur-, fritids- och tekniknämnden 2020-12-17, § 173  
Kultur-, fritids- och teknikförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2020-10-07 
Yrkanden 
Per Svensson (S), Lars Fagerström (L), Markus Jöngren (MP), Mikael 
Svensson (S) och Bengt Hackberg (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 
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1 (2) 

§ 54 

Medborgarförslag - Förenkling av VIVAB:s regler för 
småföretagare på landsbygden, KS 2020/310 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Avslå medborgarförslaget eftersom det inte är möjligt att genomföra 

sådana förändringar som föreslås då det enligt likställighetsprincipen 
inte får tas särskilda hänsyn till enskilda näringsidkares behov utifrån 
gällande VA-taxa. 

Beskrivning av ärendet 
Joakim Brodendal har 2020-06-11 inkommit med ett medborgarförslag där 
han belyser ett upplevt problem om att Vatten och Miljö i Väst AB:s 
(VIVAB) taxor är baserade på byggnadens storlek, vilket slår mot företagare 
på landsbyggden med stora ekonomibyggnader. Därför föreslår 
förslagsställaren i sitt medborgarförslag att det ska finnas möjlighet att söka 
och betala för den del av en ekonomibyggnad som används med öppna 
dörrar och fönster mot övrig byggnad. Övrig lokal som inte är med i 
ursprunglig anmälan blir avgiftsfri och verksamheten kan växa in i större 
lokaler utan ytterligare kontakt med VIVAB. Endast om verksamheten 
växer med lokal som behöver vatten och avlopp (VA) görs komplettering 
till VIVAB med höjd taxa. 

VIVAB har beretts möjlighet att yttra sig inför kommunfullmäktiges 
handläggning av ärendet. VIVAB förmedlar bland annat att för att 
upprätthålla en rättvisa och likabehandlingsprincip inom kommunen och 
dess VA-brukare krävs ett samlat enhetligt regelverk som emellertid inte 
kan beakta enskilda näringsidkares behov. En ändring VIVAB genomfört är 
att i taxa för 2021 finns ändring av anläggningsavgifter som medför en stor 
reducering av stora ekonomibyggnader som inte anses ha full nytta av VA. 
Det är en fördel för småföretagare.  

Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde 2021-02-23 att 
minoritetsåterremittera ärendet för översyn av regelverket i syfte att 
minimera de negativa effekterna av VA-avgifterna för småföretagare på 
landsbygden. 

Motivering av beslut 
Kommunstyrelseförvaltningen förstår förslagsställarens 
problembeskrivning. I gällande VA-taxa finns förändringar mot föregående 
taxor genom ekonomiska lättnader av anläggningsavgift för stora lokaler 
med låg nytta av vattentjänster, vilket kan gynna bland andra näringsidkare 
på landsbygden med stora ekonomibyggnader. Det är dock inte 
genomförbart att verkställa förslagsställarens förslag, eftersom det skulle 
strida mot likställighetsprincipen då enskilda näringsidkare skulle undantas 
VA-taxan. Taxan ska gälla på ett rättvist sätt för samtliga invånare.  
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2 (2) 

Mot den bakgrunden föreslår kommunstyrelseförvaltningen att 
medborgarförslaget avslås. 

Ekonomi 
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-01-15  
Medborgarförslag – Förenkling av VIVAB:s regler för småföretagare på 
landsbygden, 2020-06-11  
VIVAB, Yttrande, 2020-11-06 
Yrkanden 
Tore Holmefalk (C) yrkar bifall till medborgarförslaget. 
 
Per Svensson (S) och Marcus Dufwa (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 
 
Propositionsordning omröstning och beslut 
Ordförande ställer proposition på Per Svenssons (S) yrkande mot Tore 
Holmefalks (C) yrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar i 
enlighet med Per Svenssons (S) yrkande. 
 
Omröstning begärs. 
 
Ordförande ställer upp följande propositionsordning: 
 
Ja-röst för bifall till Per Svenssons (S) yrkande. 
 
Nej-röst för bifall till Tore Holmefalks (C) yrkande.  
 
Omröstningen har utfallit med 17 Ja-röster och 12 Nej-röster, 5 avstår, och 
därmed beslutar kommunfullmäktige i enlighet med Per Svenssons (S) 
yrkande. 
 

Hur var och en röstat framgår av bilaga § 54 till protokollet. 
 
Reservationer 
Anneli Andelén (C), Per Johansson (C), David Andersson (C), Anna 
Andersson (C), Tore Holmefalk (C), Stig Agnåker (C) och Maria Larsson 
(C) reserverar sig till förmån för Tore Holmefalks (C) yrkande. 
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NÄRVARO- OCH OMRÖSTNINGSLISTA 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Sammanträdesdatum: 2021-03-30  Bilaga KF § 54 
Ärende: Medborgarförslag – Förenkling av VIVAB:s regler för småföretagare på landsbygden, KS 2020/310 
 
 Ja Nej Avstår Ej närv  Ja Nej Avstår Ej närv 

Per Svensson (S) 
 

X    Mikael Salomonsgård (S) X    

Rebecka Kristensson (S) 
 

    Aida Birinxhiku (S) X    

Peter Dygården (S) X    Mikael Hallberg (V)     

Kerstin Rosell (S) 
 

X    Anita Gidén (V) X    

Bengt Hackberg (S) 
 

X    Rie Boulund (M)     

Christina Johansson (S) X    Johan Palmgren (M)     

Anneli Andelèn (C)  X   Göran Janko (M)  X   

Per Johansson (C) 
 

 X   Gun Marie Stenström (M)     

David Andersson (C)  X   Bo Gustafsson (M)   X  

Anna Andersson (C)  X   Gert Persson (M)  X   

Tore Holmefalk (C)  X   Lotta Strömblad (L)     

Petra Eriksson (C)     Jonathan Limén (L) X    

Marcus Dufwa (S) X    Lars Fagerström (L) X    

Lars-Olof Nilsson (S)     Markus Jöngren (MP) X    

Björn Jönsson (S)     Georgia Ferris (KD) X    

Yvonne Nilsson (S) X    Emily Crowe (KD) X    

Mikael Svensson (S) X    Sara-Lena Bjälkö (SD)   X  

Connie Kristensson (S) 
 

    Stefan Johansson (SD)     

Ninni Gustavsson (M)  X   Kerstin Klang (SD)     

Lars Agbrant (M)  X   Anders Jansson (SD) 
Christer Jarlow 

  X  

Stig Agnåker (C) 
 

 X   Roger Valestam (SD)   X  

Anette Ivarsson (C)     Josefine Hedin (SD)   X  

Shlomo Gavie (C)     Yen Gunnarsson (S) 
1:e vice ordf 

    

Maria Larsson (C)  X   Charlotta Jonson (M)  
2:e vice ordf 

 X   

Dahn Persson (S) 
 

    Jan Dickens (S)  
ordf 

X    

Gabriella Hulander (S)      
                              Summa 

17 12 5  
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§ 55 

Medborgarförslag - Anlägg hälsokostplantager för 
odling av grönsaker, KS 2020/358 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Avslå medborgarförslaget. 

Beskrivning av ärendet 
Bengt Arnling och Charlotte Arnling har 2020-07-31 inkommit med ett 
medborgarförslag om att Falkenbergs kommun ska anlägga 
hälsokostplantager för odling av rot- och grönsaker på egen eller inhyrd 
mark. Odlingarna organiseras av kommunen med frivillig hjälp från bland 
andra arbetslösa med flera mot marknadsmässig löneutbetalning. 
Produkterna ska näringsmässigt täcka behovet för de medverkandes och 
övriga ”hjälpbehövandes” familjer, enligt förslagsställarna.  

Inför kommunfullmäktiges behandling av ärendet har kultur-, fritids- och 
tekniknämnden beretts möjlighet att yttra sig över förslag. Även 
arbetsmarkandsavdelningen och mark- och exploateringsavdelningen vid 
kommunstyrelseförvaltningen har avgett yttranden.  

Kultur- fritids- och tekniknämnden föreslår att medborgarförslaget ska 
avslås. Nämnden anför att allmän plats så som parker ska vara tillgängliga 
för allmänheten, vilket inte skulle vara fallet vid upplåtelse av mark för 
hälsokostplantager och ekobyar. Upplåtelse av allmän plats i form av parker 
får dessutom endast ske tillfälligt eller tidsbegränsat för olika verksamheter. 
Vidare menar kultur-, fritids- och tekniknämnden att det inte finns 
ekonomiska förutsättningar att bidra till ett projekt i enlighet med 
förslagsställarnas intention. 

Arbetsmarknadsavdelningen vid kommunstyrelseförvaltningen menar att det 
inte finns resurser för att bedriva den typ av verksamhet som presenteras i 
medborgarförslaget, bland annat eftersom det skulle krävas ett flertal 
handledare med specifik kompetens inom odling. Vidare anser 
arbetsmarknadsavdelningen att en storskalig livsmedelsproduktion i 
kommunal regi skapar ojämna konkurrensvillkor, vilket strider mot 
kommunallagens bestämmelser. Förslaget skulle emellertid kunna 
genomföras inom ramarna för sociala företag. 

Mark- och exploateringsavdelningen vid kommunstyrelseförvaltningen 
förmedlar att det måste köpas in eller arrenderas ny bördig jordbruksmark 
för att anordna hälsokostplantager, alternativt säga upp befintliga avtal. 
Vidare bör markåtkomsten säkras upp på lång sikt för att undvika att behöva 
omlokalisera hälsokostverksamheten i framtiden, samt ge utrymme för 
expansion för att inkludera andra idéer om möjligheter till boenden och så 
vidare.  
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Sammanfattningsvis krävs en långsiktig strategi och resurser för att utreda 
ett eventuellt införande av vad som föreslås i medborgarförslaget. 

Motivering av beslut 
Kommunstyrelseförvaltningen förstår förslagsställarnas intention om att 
etablera hälsokostplantager för att skapa sysselsättning och nyttig mat till 
personer som saknar egen försörjning. Mot bakgrund av vad som anförts av 
arbetsmarknadsavdelningen, mark- och exploateringsavdelningen och 
kultur-, fritids- och tekniknämnden föreslår kommunstyrelseförvaltningen 
att medborgarförslaget ska avslås. 
Ekonomi 
Förslaget att avslå medborgarförslaget påverkar inte kommunens ekonomi. 
Om medborgarförslaget bifalls får vidare utredningar tydliggöra de 
ekonomiska konsekvenser som följer av en implementering av 
medborgarförslagets intentioner. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-02-04  
Medborgarförslag om hälsokostplantager, 2020-07-31  
Komplettering av medborgarförslag, 2020-10-20  
Komplettering av medborgarförslag, 2020-11-16 
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2020-11-06 
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2021-01-20  
Kultur-, fritids- och tekniknämnden 2021-01-28, § 13 
Yrkanden 
David Andersson (C) och Per Johansson (C) yrkar återremittera 
medborgarförslaget till kommunstyrelsen för att inhämta yttrande från 
hållbarhetsutskottet i syfte att linjera medborgarförslaget med pågående 
aktiviteter i hållbarhetsavdelningens regi. 
 
Georgia Ferris (KD), Marcus Dufwa (S) Sara-Lena Bjälkö (SD), Lars 
Fagerström (L) och Per Svensson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 
 
Propositionsordning omröstning och beslut 
Ordförande ställer proposition på David Anderssons (C) återremissyrkande 
och finner att kommunfullmäktige beslutar avslå David Anderssons (C) 
återremissyrkande. 
 
Omröstning begärs. 
 
Ordförande ställer upp följande propositionsordning: 
 
Ja-röst för avslag på David Anderssons (C) återremissyrkande. 
 
Nej-röst för bifall till David Anderssons (C) återremissyrkande.  
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Omröstningen har utfallit med 27 Ja-röster och 7 Nej-röster, ingen avstår, 
och därmed beslutar kommunfullmäktige avslå David Anderssons (C) 
återremissyrkande. Kommunfullmäktige beslutar därmed i enlighet med 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 

Hur var och en röstat framgår av bilaga § 55 till protokollet. 
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§ 56 

Över- och underskott för samtliga nämnder 2020-2021, 
KS 2021/55 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Ingen överföring av över- och underskott från 2020 till 2021 på 

driftbudgeten sker. Tidigare överfört underskott på barn- och 
utbildningsnämnden från 2018 på 1 800 tkr stryks. 

2. Överföring av medel för löpande investeringar från 2020 till 2021 ska 
göras med 7 799 tkr på kultur-, fritids- och tekniknämnden, med 1 034 
tkr på servicenämnden samt med 1 700 tkr på barn- och 
utbildningsnämnden. 

3. Överföring av medel för övriga investeringar från 2020 till 2021 med  
59 565 tkr antecknas. 

Beskrivning av ärendet 
 
Överföring till 2021 – driftsbudget 
Enligt gällande ekonomistyrningsprinciper ska en särskild prövning göras 
av hanteringen av nämndernas ekonomiska över- och underskott. Denna 
prövning utgör underlag för beslut om överföring från 2020 till 2021.  

Inga över- eller underskott föreslås överföras från 2020 till 2021. 

Barn- och utbildningsnämnden har ett tidigare överfört underskott från 2018 
på 1 800 tkr avseende grundskoleverksamheten som de inte lyckats arbeta 
in. Detta överförda underskott föreslås strykas inför 2021. Anledningen är 
grundskolan från andra halvåret 2020 infört en ny intern 
resursfördelningsmodell som tar hänsyn till mindre enheters ekonomiska 
utmaningar när resurserna fördelas. Detta kräver anpassningar för enheter 
som tappar resurser i omfördelningen vilket är en utmaning i sig.  

För att säkerställa likabehandlingsprincipen gentemot elever under 
fristående huvudmän ska en utbetalning ske till fristående huvudmännen i 
efterhand. Kostnaden för den kompensationen uppgår till cirka 250 tkr och 
kommer att belasta barn- och utbildningsnämndens resultat 2021.  

Överföring till 2021 – investeringsbudget 
Sammanlagt föreslås att beslut fattas om överföring av investeringsmedel 
gällande löpande investeringar (årliga anslag) från 2020 till 2021 med  
7 799 tkr på kultur-, fritids- och tekniknämnden, med 1 034 tkr på 
servicenämnden samt med 1 700 tkr på barn- och utbildningsnämnden. 

För tidsbegränsade investeringsprojekt med en total projektbudget ska enligt 
ekonomistyrningsprinciperna endast en anmälan om överföring göras till 
kommunfullmäktige, i de fall de inte redan regleras i investeringsplan 2021-
2025.  
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Anmälan om överföring syftar till att få en överblick över kommunens totala 
finansieringsbehov under 2021. Anmälan om överföring för tidsbegränsade 
projekt som ej reglerats i investeringsplan 2021-2025 uppgår till 59 565 tkr. 

Motivering av beslut 
Vid bedömning av över- och underskott ska kommunfullmäktige ta hänsyn 
till kommunens totala ekonomi. Kommunfullmäktiges övergripande mål är 
att resultatet ska uppgå till minst 2 % av skatteintäkter och generella 
statsbidrag. Resultatet i budgeten för 2021 är beräknad till ett underskott på 
14,4 mnkr, vilket innebär en negativ resultatandel på -0,5 %. Det finns 
således inget utrymme i budgeten 2021 att besluta om ökade kostnader 
2021. 

Då det gäller överföring av investeringsmedel innebär förslaget i huvudsak 
att gällande principer följs, med undantaget att underskottet för 
fastighetsunderhåll på kultur-, fritids- och tekniknämnden föreslås att inte 
överföras till 2021. 
Ekonomi 
Överföringens påverkan på kommunens ekonomi framgår av förslaget 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-02-23  
Kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse, 2021-03-01 
Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2021-02-16 § 21  
Barn- och utbildningsnämnden, 2021-01-28 § 8  
Socialnämnden, 2021-02-23 § 31  
Kultur,- fritids och tekniknämnden, 2021-02-25 § 27  
Miljö och hälsoskyddsnämnden, 2021-01-27 § 8  
Servicenämnden, 2021-02-17 § 11  
Bygglovsnämnden, 2021-02-25 § 63  
Överförmyndarnämnden, 2021-02-22 § 19 
Anteckning 
Vänsterpartiet ställer sig bakom kommunstyrelsens förslag till beslut men 
vill göra ett förtydligande genom denna anteckning. 
 
Det finns pandemiskulder i samtliga svenska kommuner, så även i 
Falkenberg. Just nu pågår det samtal kring dessa skulder med barn- och 
utbildningsnämnden och socialnämnden. Dock finns det sådana även i 
kultur- fritids-, och tekniknämnden och här vill Vänsterpartiet särskilt 
nämna barnens kulturaktiviteter.  
 
Årligen ges vissa åldersgrupper möjlighet till kulturupplevelse i kultur- 
fritids- och tekniknämndens regi. Om aktiviteten inte genomförs ett år 
utesluts dessa barn från händelsen, för vissa barn kan detta vara den enda 
kulturella upplevelsen under hela sin skolgång. Detta är olyckligt och strider 
dessutom mot skollagen. 
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Det är Vänsterpartiets förhoppning att denna aktivitet beaktas i de framtida 
diskussionerna inom ramen av uppkomna pandemiskulder.
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§ 57 

Kapitaliseringen av Kommuninvest ekonomisk 
förening, KS 2020/399 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Inbetala ett insatsbelopp om 4 294 900 kronor avseende 2021 till 

Kommuninvest ekonomisk förening.  
 

2. Bemyndiga kommunstyrelsen att besluta om inbetalning av kapitalinsats 
i Kommuninvest ekonomisk föreningen till följd av ökade krav på 
kapitalinsats med 4 294 900 kr årligen under åren 2021, 2022, 2023 och 
2024.  

Beskrivning av ärendet 
Falkenbergs kommun är medlem i Kommuninvest ekonomisk förening 
sedan 1994. Insatskapitalet uppgår till 38,7 mkr och är upptagen som en 
finansiell anläggningstillgång i Kommunens balansräkning. För 
medlemskap i Kommuninvest krävs att en medlem bidrar med en 
kapitalinsats genom en obligatorisk medlemsinsats.  

Under 2018 startade Kommuninvest ekonomisk förening och 
Kommuninvest i Sverige AB en utredning kring kapitalbehov, kapitalisering 
och kapitalmål. Med antaganden om kommunernas och regionernas 
investeringsbehov, Kommuninvests egen utlåningsprognos och ett 
antagande om en viss successiv ökning av antalet medlemmar, så beslutade 
föreningsstämman om ändringar för att möjliggöra Kommuninvests fortsatta 
kapitalisering och uppnå de krav som de regulativa myndigheterna har på 
kravet av att hålla kapital mot risken för alltför låg bruttosoliditet. 
Kommuninvest har ett kapitalbehov motsvarande minst 1,0 procent i 
bruttosoliditetsgrad inklusive utlåningen.  

Sammanfattningsvis beslutade stämman 2020 följande avseende den 
framtida kapitaliseringen av Kommuninvest. 

- En kapitaliseringsperiod är fyra år. För varje kapitaliseringsperiod 
beslutar föreningsstämman om en kapitaliseringsplan för de 
kommande fyra åren. Beslutet vid föreningsstämman 2020 avser 
åren 2021 till 2024.  

- En gemensam och enhetlig nivå på insatskapital för alla medlemmar. 
- Stämmobeslutet innebär att insatskapitalet för kommuner successivt 

ökar från 900 till 1300 kronor per invånare år 2021 till 2024.  
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Insatskapital för kommuner År  
1000 kr/invånare  2021 
1100 kr/invånare  2022 
1200 kr/invånare  2023 
1300 invånare  2024 
 

- Första inbetalning av nytt insatskapital sker året efter 
stämmobesluten, dvs. första gången 2021. Inbetalningen ska vara 
genomförs senast vid halvårsskiftet respektive år. Avisering av 
inbetalning sker genom Kommuninvests försorg. 
 

Motivering av beslut 
Medlemskapet är viktigt för kommunkoncernens finansiering av 
organisationens investeringar. Kommuninvest har under de senaste åren 
erbjudit räntevillkor som är klart lägre än andra kreditinstitut på marknaden. 
Under finanskrisen spelade Kommuninvest en avgörande roll för 
kommunernas finansiering då kraftig turbulens rådde på finansmarknaderna. 
Kommunkoncernens samlade lån till kreditinstitut per 2021-02-04 uppgår 
till 3 422 mnkr varav 2 927 mnkr till Kommuninvest 
Ekonomi 
Ökningen av medlemsinsatserna innebär att kommunens medlemsinsats ska 
öka med 4,3 mnkr årligen från 38,7 mnkr till 55,8 mnkr under perioden 
2021-2024. Inbetalningarna finansieras med medel från kommunens 
checkräkning. Ränta erhålls på medlemsinsatsen, för 2021 beräknas denna 
uppgå till 2 %. Det betyder att intäktsräntan på insatskapitalet i dagsläget 
överstiger de räntekostnader som är förknippade med att finansiera 
insatserna. Detta positiva ränteförhållande kommer med största sannolikhet 
fortgå över tid.   

Insatsbeloppet beräknas på det invånarantal som en medlem hade när denne 
nådde upp till högsta insatsen, 900 kr per invånare. Falkenberg nåddes 
denna nivå 2016 och hade då 42 949 invånare. Denna nivå är låst i dessa 
beräkningar fram till 2025. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-01-26  
Kapitalisering av Kommuninvest ekonomiska förening, 2020-09-03 
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§ 58 

Årsredovisning m.m. för Falkenbergs Stadshus AB,  
KS 2021/136 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Bemyndiga och uppdra åt det av kommunfullmäktige valda ombudet att 

- rösta för fastställande av den av styrelsen framlagda resultat och 
balansräkningen i Falkenbergs Stadshus AB. 
-rösta för disposition av Falkenbergs Stadshus AB:s vinst enligt den 
fastställda balansräkningen. 
- rösta för ansvarsfrihet för styrelseledamöterna och den verkställande 
direktören i Falkenbergs Stadshus AB. 
- samt fatta övriga för bolagsstämmans genomförande nödvändiga beslut 
i Falkenbergs Stadshus AB. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunfullmäktige ska i egenskap av aktieägare i Falkenbergs Stadshus 
AB bemyndiga och uppdra åt det av fullmäktige valda ombudet att företräda 
ägaren på bolagsstämman 

Motivering av beslut 
Kommunfullmäktige ska i egenskap av aktieägare i Falkenbergs Stadshus 
AB bemyndiga och uppdra åt det av fullmäktige valda ombudet att företräda 
ägaren på bolagsstämman. 
Ekonomi 
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-03-25  
Granskningsrapport FSTAB 2020  
Årsredovisning 2020 Falkenbergs Stadshus AB med koncern, komplett 
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§ 59 

Godkänna Falkenbergs Stadshus AB:s beslut 
avseende Falkenbergs kommuns dotterbolags 
årsredovisningar m.m. för 2020, KS 2021/102 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Godkänna Falkenbergs Stadshus AB:s beslut §§ 1-4 avseende 

Falkenberg Energi AB:s och dotterbolags, Falkenbergs Bostads AB:s 
och dotterbolags, Falkenbergs Vatten & Renhållnings AB:s och 
dotterbolags och Destination Falkenbergs AB:s årsredovisning m.m. 

Beskrivning av ärendet 
Falkenbergs Stadshus AB som ägare av, Falkenberg Energi AB, 
Falkenbergs Bostads AB, Falkenbergs Vatten & Renhållnings AB och 
Destination Falkenbergs AB, ska bemyndiga och ge uppdrag till valda 
ombud. Ombuden har att på stämmor ta ställning till framlagda resultat och 
balansräkningar, rösta för disposition av vinster enligt fastställda 
balansräkningar, rösta för ansvarsfrihet för styrelseledamöterna och de 
verkställande direktörerna samt fatta övriga för bolagstämmornas 
genomförande av nödvändiga beslut i enlighet med aktiebolagslagen 
(2005:551) 7 kap. 11 §. 

Motivering av beslut 
Eftersom frågan är av principiell betydelse och större vikt i enlighet med 
kommunallagen (2017:725) 5 kap. 1 § så krävs att frågan underställs 
kommunfullmäktige. 
Ekonomi 
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-03-01  
Årsredovisning för Falkenberg Energi AB  
Årsredovisning för Falkenbergs Bostads AB  
Årsredovisning för Falkenbergs Vatten & Renhållning AB  
Årsredovisning för Destination Falkenberg AB 
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§ 60 

Slutredovisning Eldstadens förskolepaviljong,            
KS 2019/273 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Godkänna slutredovisning av Eldstadens förskolepaviljong. 

Beskrivning av ärendet 
Kultur-, fritids och teknikförvaltningen har på uppdrag av barn- och 
utbildningsnämnden uppfört en förskola i tillfälliga paviljongslokaler. 
Förskolan innehåller fyra avdelningar med 15 barn/avdelning i två våningar, 
mottagningskök samt utemiljö som sedan kommer delas med permanent 
förskola. 
 
Motivering av beslut 
Enligt fastställda principer för investeringsprocessen ska investeringsprojekt 
med total utgift överstigande 5 mnkr slutredovisas till kommunfullmäktige.  
Ekonomi 
Projektet godkändes av kommunfullmäktige 2019-06-25. Beräknad utgift för 
etablering av paviljonger uppgick till 2,5 mnkr/avdelning, vilket innebär 10 
mnkr för fyra avdelningar. Slutligt utfall uppgår till 7 520 mnkr och fördelas 
enligt nedan.  
 
Beräknad utgift, tkr 10 000 
Projektering 278 
Byggherrekostnader 321 
Entreprenadkostnader 6 508 
Anslutningsavgifter 306 
Bygglov 104 
Övriga kostnader 3 
Summa 7 520 

  
Avvikelse mot budget 2 480 
 
De tillfälliga paviljongerna har uppförts på fastigheten Eldstaden 6. 
Utemiljön delas med permanent förskola och utgiften för detta samt 
bullerplank har fördelats mellan permanent förskola och paviljong.  
 
Fastighet- och projektenheten lyckades ta fram en, för många leverantörer, 
attraktiv upphandling där man handlade upp ett flertal markarbeten och 
paviljongetableringar. Det här gjorde att man fick in ett flertal bra anbud på 
både markarbete och paviljonger.  
På Eldstaden, där både paviljongen och den permanenta förskolan är 
belägen,  har man lyckats samnyttja både utemiljö och delar av parkeringen 
vilket är en bidragande faktor till överskottet. 
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-02-09  
Kultur-, fritids och tekniknämnden 2021-01-28, § 17 
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§ 61 

Slutredovisning P-hus centrum, KS 2017/273 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Godkänna slutredovisning av P-hus centrum. 

Beskrivning av ärendet 
Falkenbergs kommun köpte in parkeringshuset i Kronan under 2017. 
Omfattande ombyggnad och renoveringsåtgärder har utförts i p-huset. Det 
har uppförts ett nytt trapphus för utrymning från plan 3 inklusive en ny hiss 
för att tillgodose tillgängligheten. Det har installerats 4 laddstationer och 
förberetts för ytterligare 16. 
 
Motivering av beslut 
Enligt fastställda principer för investeringsprocessen ska investeringsprojekt 
med total utgift överstigande 5 mnkr slutredovisas till kommunfullmäktige.  
Ekonomi 
Beslutad projektbudget för renoveringen uppgår till 11 000 tkr och utfallet 
uppgår till 10 908 tkr, vilket innebär ett överskott på 91 tkr. Utgifterna 
fördelas enligt följande: 
 
Projektbudget, tkr 11 000 
Projektering 684 
Byggherrekostnader 404 
Entreprenadkostnader 9 744 
Bygglov 9 
Övriga kostnader 68 
Summa 10 909 

  
Avvikelse mot budget 91 
 
 
Inköpet av Kronans parkeringshus ingår inte i projektbudgeten.  
 
Projektet innefattar en omfattande renovering av stomme, reling av 
dagvattenledningar, ny takarmatur, blästring och målning av väggar och tak 
etc. Målet med renoveringen var bland annat att göra p-huset ljusare och 
tryggare, tillgodose tillgängligheten med nytt trapphus och hiss, samt 
installera laddstationer. 
 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-02-10 
Kultur-, fritids och tekniknämnden 2021-01-28, § 15 
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§ 62 

Slutredovisning Slöinge förskola, KS 2021/63 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Godkänna slutredovisningen av Slöinge förskola. 

Beskrivning av ärendet 
Kultur-, fritids och teknikförvaltningen har utfört nybyggnation av Slöinge 
förskola, enligt uppdrag av barn- och utbildningsnämnden. Slöinge förskola 
består av sex avdelningar och ett tillagningskök. 
 
Motivering av beslut 
Enligt fastställda principer för investeringsprocessen ska investeringsprojekt 
med total utgift överstigande 5 mnkr slutredovisas till kommunfullmäktige.  
Ekonomi 
Beslutad projektbudget uppgår till 43 200 tkr och utfallet uppgår till  
43 236 tkr, vilket innebär ett underskott på 36 tkr. Utgifterna fördelas enligt 
följande: 
 
Projektbudget, tkr 43 200 
Projektering 2 930 
Byggherrekostnader 275 
Entreprenadkostnader 39 259 
Anslutningsavgifter 604 
Bygglov 71 
Övriga kostnader 97 
Summa 43 236 

  
Avvikelse mot budget -36 
 
 
Projektet utfördes enligt tidsplan. Den försening av projektet som uppstod 
var problem av utemiljö som gjorde att dränering måste justeras samt ett 
föreläggande från miljö- och hälsoskyddsförvaltningen att skapa en 
förlängning av bullerplank ut med väg 601 för att uppnå rätt ljudnivå vid 
utemiljön. 
 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-02-09  
Kultur-, fritids och tekniknämnden 2021-01-28, § 16 
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§ 63 

Redovisning av uppdrag i budget 2021 - Se över 
kommunens fordonsverksamhet och bilpool, samt 
användning och behov, KS 2020/395 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Godkänna slutredovisningen av uppdraget i budget 2021 om att se över 

kommunens fordonsverksamhet och bilpool. 
 

2. Översända ärendet till budgetberedningen. 
Beskrivning av ärendet 
I samband med budget 2021 fick kommunstyrelsen i uppdrag att se över 
kommunens fordonsverksamhet och bilpool samt granska nämndernas 
användning och behov av densamma sant stämma av denna mot 
kommunens policy kring resor.  

Uppdraget ska innefatta en omvärldsanalys där en jämförelse ska göras av 
förvaltningarnas kostnad för att nyttja kommunens bilpool med motsvarande 
priser på den privata marknaden. Förslag ska ges på möjliga förändringar av 
utbudet utifrån olika ambitionsnivåer, såsom typ av bilar och servicenivån i 
fordonsverksamheten. Ambitionsnivåerna ska konsekvensbeskrivas utifrån 
ekonomi, miljö, verksamhet och politisk ambition.   

I kommunstyrelseförvaltningens slutredovisning finns tre förslag med olika 
ambitionsnivåer, där de två första kan ses som steg på vägen mot det tredje 
förslaget.   

1. Höj cykelns status och likställ den med bilen med avseende på 
helhetsansvar, service, bokning och attraktiva leasingmodeller.  

2. Skapa struktur och system för enhetlig styrning och uppföljning för ökad 
optimering och kostnadseffektivitet.  

3. Börja processen från fordonsverksamhet till mobilitetsservice. 

Motivering av beslut 
Förslagen går från ensidigt fokus på bil till mobilitet, vilket genom de 
stegvisa förslagen skulle innebära att kommunens resor och fordonsbehov 
kan optimeras och därmed innebära besparingar. Detta går också i linje med 
och är beroende av, den höga ambition kring hållbarhet i stort och kring 
resor, transporter och fordon i synnerhet som är beslutat i politisk 
viljeinriktning, kommunens översiktsplan och i kommunens mötes- och 
resepolicy. 
Ekonomi 
Kommunens ekonomi kommer påverkas positivt med de framlagda 
förslagen, även om det också kommer att innebära nya investeringar för att 
nå dessa besparingar.  
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-02-25  
Tjänsteskrivelse  
Bilaga 1 Statistik, ekonomi och kostnadsbilder 2021-03-01  
Bilaga 2 Energideklaration över Falkenberg kommunkoncerns fordon 2019 
2021-02-25  
Bilaga 3 Sammanställning av behovsdialoger och dialog med bolagen, 
2021-03-01  
Bilaga 4 Utdrag ur resvaneundersökning på kommunstyrelseförvaltningen 
2019 och servicemätning av kommunens fordonsverksamhet 2020.  
Delrapport uppdrag i budget 2021 – se över kommunens fordonsverksamhet 
och bilpool, KS 2020-11-10, §304  
Delrapport uppdrag i budget 2021 – se över kommunens fordonsverksamhet 
och bilpool 2020-10-23  
Uppdrag i budget 2021 – se över kommunens fordonsverksamhet och 
bilpool, KS 2020-08-11, §199  
Uppdrag i budget 2021 - Se över kommunens fordonsverksamhet och 
bilpool, samt användning och behov 2020-08-11 
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§ 64 

Redovisning av uppdrag i budget -Genomlysning av 
kommunens resursfördelningsmodell, KS 2020/393 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Godkänna redovisning av uppdrag i budget – Genomlysning av 

kommunens resursfördelningstabell. 

2. Från och med budget 2022 införa en modell där lokalkostnadsersättning 
sker utanför à-prismodellen, där nämnderna får direkt justering av sin 
budgetram utifrån verklig ökning/minskning av lokalkostnader. 

3. Uppdra åt ekonomiavdelningen att göra en fördjupad utredning där hela 
resursfördelningsmodellen ses över inför budget 2023, inklusive en 
eventuell demografiuppräkning för verksamheter som inte är knutna till 
barnomsorg, skola och omsorg. 

Beskrivning av ärendet 
I budget för 2021 fick kommunstyrelsen i uppdrag att göra en genomlysning 
av kommunens resursfördelningsmodell för beräkning av à-priser samt 
kompensation för volymförändringar. Uppdraget innefattar en 
genomlysning av nuvarande modell, en omvärldsanalys med jämförelser 
med närstående/liknande kommuners resursfördelningsmodeller samt 
förslag på förändringar. Uppdraget delredovisades i kommunstyrelsen 2020-
11-10 och då beslutades att ge ekonomiavdelningen i uppdrag att ta fram ett 
förslag till lokalkostnadsersättning där kompensation sker utanför à-
prismodellen. Det beslutades även att ge ekonomiavdelningen i uppdrag att 
ta fram ett förslag till demografiuppräkning för verksamheter i samtliga 
nämnder som idag inte ingår i dagens resursfördelningsmodell. 

Ekonomiavdelningen har genomfört en omvärldsanalys med en jämförelse 
med tio andra kommuner. Samtliga kommuner i jämförelsen har någon form 
av modell för volymjustringar inom förskola, skola och omsorg, men bara 
en kommun har lokalkostnadsersättning som en del i à-priserna. Två av 
kommunerna hade utöver volymjustering inom förskola, skola och omsorg 
även demografiuppräkning för övriga verksamheter.  
 
Den genomlysning som gjorts av nuvarande resursfördelningsmodell visar 
att den budget som tilldelas för à-priser inte överensstämmer med 
nämndernas internbudget för avsedda verksamheter.  
 
Barn- och utbildningsnämndens totala budget som tilldelas via à-priserna 
överensstämmer ungefär med nämndens totala internbudget gällande 
verksamheter kopplade till resursfördelningsmodellen.  
Däremot framgår det att tilldelade à-priser per à-priskategori inte stämmer 
överens med hur nämndens internbudget är fördelad mellan de berörda 
verksamheterna förskola, grundskola, fritidshem, och gymnasium.  
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Socialnämndens totala budget som tilldelas via à-priserna är högre än 
nämndens totala internbudget gällande verksamheter kopplade till 
resursfördelningsmodellen. Vidare stämmer tilldelade à-priser per à-
priskategori inte heller överens med hur nämndens internbudget är fördelad 
mellan de berörda verksamheter äldreomsorg, LSS, socialpsykiatri, 
missbruksproblematik samt barn och unga. 
 
Nuvarande modell för lokalkostnadsersättning innebär att barn- och 
utbildningsnämnden och socialnämnden får kompensation för nya lokaler 
via à-priset för volymökningar. Från och med budget 2022 föreslås att en 
modell införs där lokalkostnadsersättning sker utanför à-prismodellen. 
Nämnderna får istället en direkt justering av sin budgetram utifrån verklig 
ökning/minskning av lokalkostnader. 
 
Vid delredovisningen av uppdraget gav kommunstyrelsen i uppdrag åt 
ekonomiavdelningen att ta fram ett förslag på modell för att justera även de 
verksamheter som idag inte ingår i à-prismodellen, en form av 
demografiuppräkning. Ett förslag till modell för demografiuppräkning har 
arbetats fram, men föreslås införas först i samband när en fördjupad 
utredning där hela resursfördelningsmodellen ses över inför budget 2023. 
 
Motivering av beslut 
Genom att lokalkostnadsersättningen lyfts ur à-priset förenklas modellen, 
marginaleffekten försvinner, det blir tydligare att se lokalernas totala 
påverkan på kommunens budget, samt lättare för nämnderna att planera sin 
egen resursfördelning.  
 
Genomlysningen visar att nuvarande resurstilldelning inte speglar de 
verkliga kostnaderna i respektive verksamhet och det finns därför ett behov 
av att ta ett helt nytt grepp om Falkenbergs resursfördelningsmodell. Därför 
föreslår ekonomiavdelningen att det görs en fördjupad utredning där hela 
resursfördelningsmodellen ses över inför budget 2023, inklusive en 
eventuell demografiuppräkning för verksamheter som inte är knutna till 
barnomsorg, skola och omsorg.  
 
Ekonomi 
Kommunens kostnader påverkas inte av förändringen gällande 
lokalkostnadsersättningen. Däremot påverkas tilldelningen av budgetmedel 
till nämnderna. En analys visar att sett över tid har nämnderna fått full 
kompensation för sina lokalkostnader. Sett till enstaka år har det dock 
funnits en skillnad mellan ökade lokalkostnader och kompensation i budget. 
Bedömningen är därmed att kommunens budget över tid inte kommer att 
påverkas av det förändrade tillvägagångssättet.  
 
De ekonomiska konsekvenserna av eventuellt införande av ny 
resursfördelningsmodell/demografiuppräkning från och med 2023 redovisas 
i samband kommande utredning. 
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-03-01  
Uppdragsredovisning - genomlysning av kommunens 
resursfördelningsmodell, inklusive bilagor, 2021-02-26  
Delrapportering av uppdrag i budget 202, KS 2020-11-10, § 302 
Yrkande 
Anita Gidén (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut.
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§ 65 

Redovisning av uppdrag i budget - Externa 
placeringar, KS 2020/397 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Godkänna slutredovisning av uppdrag i budget - Översyn av 

administrationen kring externa placeringar av barn och unga. 

2. Hänskjuta frågan om utökade budgetmedel med 2 900 tkr årligen för 
handläggare inom externa placeringar av barn och unga till 
budgetberedningen. 

3. Hänskjuta frågan om utökade budgetmedel med 403 tkr årligen för 
samordnad verksamhet gällande barn som utsatts för våld eller andra 
övergrepp till budgetberedningen. 

4. Uppdra åt socialnämnden att återrapportera de ytterligare utredningar 
som skulle lyfts i slutredovisningen till kommunstyrelsen senast i 
februari 2022.  

Beskrivning av ärendet 
I budget för 2021 fick socialnämnden i uppdrag att se över administrationen 
gällande externa placeringar av barn och unga, såsom utredningar, 
orosanmälningar och placeringar. I uppdraget ska en omvärldsanalys göras 
där det ingår en jämförelse med andra kommuner som lyckats organisera sin 
motsvarande verksamhet på ett framgångsrikt sätt. Nämnden ska ge förslag 
på eventuella alternativa sätt att organisera verksamheten. Resultatet av 
uppdraget ska ligga till grund för att fastställa korrekta à-priser för de olika 
kategorierna inom externa placeringar, vilka ska gälla från 2022.  

Socialnämnden lyfte problematiken kring att handläggare inte ingår i à-
priserna för externa placeringar av barn och unga till budgetberedningen 
2020. Eftersom handläggarna inte ingår i à-priset är budgeten för antalet 
handläggare oförändrad sedan flera år tillbaka. Sedan 2015 har volymerna 
inom detta område ökat markant. De ytterligare handläggare som krävts för 
den ökade ärendehanteringen har socialnämnden finansierat med hjälp av 
statsbidrag och reserverade medel, vilka inte längre finns att tillgå. 
Nämnden önskar därför få tilldelning för de ytterligare handläggare som 
finansierats med hjälp av statsbidrag och reserverade medel samt att 
handläggarna från 2022 ska ingå i à-priserna. Avsikten med uppdraget är att 
fastställa behovet av antalet handläggare, satt i relation till antalet 
utredningar, orosanmälningar och placeringar osv. Detta för att säkerställa 
rätt budgettilldelning samt att rätt antal handläggare lyfts in i à-priserna. 

Motivering av beslut 
En del jämförelser har gjorts med liknande kommuner och kommunerna i 
Halland, både när det gäller det ökade antalet placeringar och de ökande 
kostnaderna.  
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Slutsatserna socialnämnden kommer fram till är att det inte finns någon 
vinst att hämta i att förändra nuvarande organisation, vare sig när det gäller 
effektivitet eller minska behovet av antalet handläggare.  

Däremot identifierade nämnden ett antal andra åtgärder eller områden i 
delredovisningen där det fanns behov av ytterligare utredning vilka skulle 
lyftas i slutredovisningen. Det handlade bland annat om rekrytering av och 
stöd till familjehem. Nämnden har höga kostnader för konsulentstödda 
familjehemsplatser till följd av att det råder en brist på familjehem. Det 
pågick också en utredning om samordnad verksamhet gällande barn som 
utsatts för våld eller andra övergrepp. När det gäller placeringar som sker 
enligt tvång har nämnden konstaterat att Falkenberg ligger mycket högt i 
statistiken och de ville därför utreda alternativa arbetssätt/metoder för att 
minska antalet LVU-placeringar. Vidare ville nämnden ytterligare studera 
en modell för att mäta ärendetyngd som de kommit i kontakt med under 
uppdragets gång och därefter göra en bedömning av om och hur denna 
modell kan användas i verksamheten. 

Det som kan konstateras utifrån slutredovisningen är att modellen för 
mätning av ärendetyngd bedöms svår att använda för att mäta huruvida 
ärendemängden är skälig då det är väldigt olika från ärende till ärende hur 
mycket utredningsresurser som krävs. När det handlar om samordnad 
verksamhet gällande barn som utsatts för våld eller andra övergrepp 
beslutade socialnämnden i ärende SN § 219 2020-12-15 att ställa sig 
positiva till att ingå i denna samverkan samt att begära utökade budgetmedel 
från kommunstyrelsen för att finansiera detta.  

Gällande de ytterligare identifierade åtgärderna/områdena som lyftes i 
delredovisningen framgår det endast i slutredovisningen att enheterna 
arbetar vidare med dessa. Eftersom det i delredovisningen framgick att 
nämnden skulle lyfta dessa ytterligare utredningar i slutredovisningen 
föreslår ekonomiavdelningen att återrapportering sker till kommunstyrelsen 
inför budgetberedningen 2022, senast i februari 2022. 
Ekonomi 
Enligt den redovisning som skedde till budgetberedningen 2020 och även 
framgår i socialnämndens slutrapport innebär de ofinansierade handläggarna 
ett behov av ytterligare tilldelning i budget 2022 med 2 900 tkr. Av de 
ytterligare utredningar som skulle lyftas i slutredovisningen är det än så 
länge endast samordnad verksamhet gällande barn som utsatts för våld eller 
andra övergrepp som lyfts upp till socialnämnden (SN § 219 2020-12-15. 
Falkenbergs kostnader för att ingå i denna samverkan uppgår till 403 tkr 
årligen. Om eller hur övriga utredningar påverkar kostnaderna för externa 
placeringar av barn och unga framgår inte slutredovisningen. 
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-03-04 
Uppdragsbeskrivning externa placeringar 
Slutrapport uppdrag i budget 2021-Externa placeringar 
Bilaga Jämförande statistik externa placeringar 
Socialnämnden 2021-02-23 § 23 
Socialnämnden 2020-12-15 § 219 
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§ 66 

Fastställande av avgifter och taxor inom 
socialnämndens verksamheter för 2021, KS 2021/62 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Fastställa redovisade avgifter och taxor för socialnämndens 

verksamheter för verksamhetsåret 2021. 

2. Fastställa årliga prissättning i enlighet med priser från servicenämnden. 

Beskrivning av ärendet 
Taxor och avgifter beslutas av kommunfullmäktige. Socialnämnden föreslår 
kommunfullmäktige fastställa avgifter och taxor inom socialnämndens 
verksamheter för verksamhetsåret 2021. 

Ärendet behandlar socialnämndens årliga uppräkning av avgifter och taxor. 
De avgifter för måltider som debiteras grundas i det pris som förvaltningen 
betalar till serviceförvaltningen för respektive måltid. Övriga avgifter har 
likt tidigare justerats utifrån den procentuella förändringen av 
prisbasbeloppet mellan 2020 och 2021, med omsorgsprisindex (OPI) för 
föregående år eller enligt andra givna principer. Prisbasbeloppet höjs med 
300 kr mellan 2021 och 2021, vilket motsvarar en höjning om 0,63 % och 
OPI uppgår till 3,0 % för 2020. Även avgifter inom socialnämndens 
verksamheter som inte justeras årligen redovisas. 

Avgifterna gäller före eventuell jämning, det vill säga att priserna reduceras 
i de fall brukaren inte har avgiftsutrymme att betala. 

Motivering av beslut 
Avgifterna och taxorna justeras årligen i enlighet med de principer som 
tidigare tillämpats. Kommunfullmäktige föreslås fastställa avgifterna och 
taxorna för 2021.  
Ekonomi 
Måltidspriserna bedöms ha en marginell påverkan på ekonomin då 
servicemännens priser är oförändrade i förhållande till vad brukaren brukar 
debiteras. Påverkan på socialnämndens ekonomi gällande övriga avgifter 
bedöms som ringa då prisbasbeloppet och OPI används i flertalet områden 
för prisjustering, innebärande att både kostnader och intäkter justeras 
likvärdigt med dessa som faktor. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-02-04  
Socialnämnden 2021-01-26, § 7  
Socialförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2020-12-29 
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§ 67 

Efterskänkning samt utebliven fakturering avseende 
avgifter för tillsyn av alkoholförsäljning för år 2020 och 
2021, KS 2021/100 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Efterskänka tillsynsavgifter för tillsyn av alkoholservering  

avseende år 2020. 

2. Ej fakturera tillsynsavgifter för tillsyn av alkoholservering  
avseende år 2021. 

3. Beakta ovanstående beslut i socialnämndens ekonomiska resultat  
för år 2021. 

Beskrivning av ärendet 
Socialnämnden har vid sitt sammanträde 2021-02-23 beslutat att föreslå 
kommunfullmäktige fatta beslut om att efterskänka tillsynsavgifter för 
tillsyn av alkoholservering för år 2020, samt att inte fakturera näringsdikare 
för tillsynsavgifter för tillsyn av alkoholförsäljning för år 2021. Bakgrunden 
till att ärendet initierats av socialnämnden är de åtgärder för minskad 
smittspridning av coronaviruset som innebär stor negativ ekonomisk 
påverkan i restaurangbranschen.  

Motivering av beslut 
Motiveringen till att efterskänka avgifter från föregående år samt inte 
fakturera avgifter för innevarande år är att lindra de ekonomiska 
konsekvenser som är en direkt följd av de restriktioner med mera som är 
kopplade till att motverka smittspridning av coronaviruset. 

Socialnämnden har låtit socialförvaltningen utreda de ekonomiska och 
juridiska förutsättningarna och konsekvenserna av förslaget till beslut. 
Beslutet innebär ekonomiska konsekvenser för kommunen i form av 
intäktsbortfall. Utifrån en juridisk aspekt finns inga hinder som inte 
möjliggör föreslagna åtgärder, om än sådana åtgärder ska tillämpas med 
restriktivitet.  
Ekonomi 
Beslutet innebär konsekvenser för den kommunala ekonomin, men 
följaktligen också positiva effekter för näringsidkarna i 
restaurangbranschen. Efterskänkning av tillsynsavgifter vid 
alkoholservering under 2020 innebär en negativ budgetavvikelse om 843 tkr 
för socialnämnden, Avgiftsfrihet gällande tillsynsavgifter vid 
alkoholservering under 2021 kommer belasta socialnämndens resultat 
negativt, dock oklart i vilken omfattning. 
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-03-01  
Socialnämnden 2021-02-23, § 25  
Socialförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2021-01-29  
Tillstånds- och tillsynsavgifter 2020 
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§ 68 

Revidering av mötes- och resepolicy, KS 2021/57 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Revidera mötes- och resepolicy enligt framlagt förslag. 

Beskrivning av ärendet 
Förslag till revidering av mötes- och resepolicy föreligger med anledning av 
remissvar från tillfrågade förvaltningar. Serviceförvaltningen och barn- och 
utbildningsförvaltningen efterlyste tydligare definition av tjänsteresor kontra 
verksamhetsresor, vilket kommunstyrelseförvaltningen besvarat genom att 
använda Skatteverkets definition av tjänsteresor i policyn.  

Serviceförvaltningen efterlyste även att policyn skulle anpassas utifrån 
rådande coronasituation. Kommunstyrelseförvaltningen har besvarat denna 
synpunkt genom att skriva in en generell mening om krissituationer i 
policyn.  

Intervallet för revidering samt uppföljning av policyn är ändrad från 
vartannat år till vart fjärde år. 

Motivering av beslut 
Syftet med den föreslagna mötes- och resepolicyn är att anställda och 
förtroendevalda vid tjänsteresor ska göra ett aktivt och förnuftsbaserat val 
med hänsyn till miljön, minimera riskerna för att drabbas av ohälsa och 
olycksfall även i den del av arbetsmiljön som trafiken utgör, samt att skapa 
ett styrmedel och en fungerande kostnadskontroll över kommunens resor 
och möteskultur. Föreslagna revideringar syftar till att förtydliga 
tillämpningen av policyn. 
Ekonomi 
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-02-02  
Förslag till revidering av mötes- och resepolicy, 2021-02-19  
Mötes- och resepolicy, 2021-02-19 
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§ 69 

Revidering av Falkenbergs kommuns beslutade 
politiska viljeinriktning för mandatperioden 2019-2022 
gällande tillväxt, KS 2020/277 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Revidera viljeinriktningen för Falkenbergs kommun i enlighet med 

föreliggande förslag. 

2. Uppdra åt nämnder, styrelser och direktion att anpassa styrning och 
arbetssätt för att skapa förutsättningar att nå ambitionerna i den 
reviderade viljeriktningen. 

Beskrivning av ärendet 
I april 2019 antog kommunfullmäktige vision, viljeinriktning och 
övergripande mål för Falkenbergs kommun för innevarande mandatperiod. 
Dessa är styrande för hela kommunkoncernen. Samtidigt beslutade 
fullmäktige om en kommungemensam styrmodell. För att styrningen ska 
fungera och styrmodellen ska kunna uppfylla sitt syfte behöver 
viljeinriktningen och de övergripande målen vara tydliga.  Fullmäktiges 
viljeinriktning beskriver att kommunens befolkning ska växa stabilt men det 
saknas en tydlig definition, vilket försvårar styrningen mot den politiska 
viljeriktningen.  

I syfte att göra viljeinriktningen mer styrande och skapa förutsättningar för 
en gemensam utveckling av kommunen gav kommunstyrelsen 
kommunstyrelseförvaltningen uppdraget att arbeta fram ett förslag på 
riktvärde för befolkningsutvecklingen samt en definition av 
tillväxtbegreppet i viljeriktningen.   

Kommunstyrelsen fattade 2020-12-08 beslut om att anta ett riktvärde för 
kommunens befolkningstillväxt motsvarande den årliga 
befolkningsökningen i enligt befolkningsprognosen (0,9 procent). Givet 
riktvärdet och de beslutade detaljplanerna kommer Falkenbergs kommuns 
befolkning växa till cirka 50 000 invånare till 2028.  

Motivering av beslut 
Tillväxtbegreppet är komplext och omfamnar många olika frågor och 
perspektiv. För att förtydliga vad tillväxt innebär för Falkenbergs kommun 
genomfördes ett antal dialoger där tillväxtbegreppet problematiserades. Det 
samlade resultatet av dialogerna visar att den politiska viljeinriktningen 
redan i dess nuvarande form innehåller många av de delar som framkommer 
som viktiga vid dialogerna. Däremot så finns det ett behov av att 
komplettera viljeinriktningen med frågor som rör t ex bostäder, 
kompetensförsörjning, sysselsättning och livskvalitet. 

Dialogerna visade även på behovet av en hållbar och framsynt 
samhällsplanering. Revideringsförslag framgår i tjänsteskrivelsen. 
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För att säkerställa en förflyttning mot den politiska viljeinriktningen krävs 
en tydlig, aktiv och sammanhållen styrning, planering och uppföljning. 
Förtydligandet av viljeinriktningen ger en tydligare styrning men det krävs 
även att hela koncernen arbetar aktivt med att omsätta viljeinriktningen i sin 
verksamhet. Genom det och genom utvecklade och delvis förändrade 
arbetssätt skapas förutsättningar för en hållbar och stabil tillväxt i 
kommunen. 
 
Ekonomi 
Förslaget i sig har ingen direkt påverkan på kommunens ekonomi. Ett 
förtydligande av den politiska viljeinriktningen gällande kommunens 
tillväxt är en central fråga för kommunkoncernens styrning och planering 
har därigenom en koppling till ekonomin.  
 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-02-22  
Utvecklingsavdelningen, tjänsteskrivelse 2020-06-23  
Beslut 2020-08-11  
Beslut 2020-12-08  
Utvecklingsavdelningen, tjänsteskrivelse 2021-02-22 
Yrkanden 
Göran Janko (M), Anneli Andelén (C), Per Johansson (C) och Sara-Lena 
Bjälkö (SD) yrkar att Falkenbergs kommun ska växa hållbart, stabilt och 
med en fortsatt positiv utveckling. Det innebär ökad tillväxt med 1,5 procent 
per år. 
 
Markus Jöngren (MP), Per Svensson (S), Lars Fagerström (L), Anita Gidén 
(V), Peter Dygården (S), Kerstin Rosell (S), Mikael Svensson (S) Christina 
Johansson (S), Marcus Dufwa (S) och Aida Birinxhiku (S) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Propositionsordning omröstning och beslut 
Ordförande ställer proposition på Markus Jöngrens (MP) yrkande mot 
Göran Jankos (M) yrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar i 
enlighet med Markus Jöngren (MP) yrkande. 
 
Omröstning begärs. 
 
Ordförande ställer upp följande propositionsordning: 
 
Ja-röst för bifall till Markus Jöngrens (MP) yrkande. 
 
Nej-röst för bifall till Göran Jankos (M) yrkande.  
 
Omröstningen har utfallit med 17 Ja-röster och 17 Nej-röster, ingen avstår, 
och därmed gör ordförandens utslagsröst att kommunfullmäktige beslutar i 
enlighet med Markus Jöngren (MP) yrkande. 
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Hur var och en röstat framgår av bilaga § 69 till protokollet. 
 
Reservationer 
Charlotta Jonson (M), Göran Janko (M), Gert Persson (M), Bo Gustafsson 
(M), Ninni Gustavsson (M), Lars Agbrant (M), Stig Agnåker (C), Per 
Johansson (C), Tore Holmefalk (C), Maria Larsson (C), Anna Andersson 
(C), David Andersson (C), Anneli Andelén (C), Sara-Lena Bjälkö (SD), 
Josefine Hedin (SD), Roger Valestam (SD) och Christer Jarlow (SD) 
reserverar sig mot beslutet till förmån för Göran Jankos (M) yrkande. 
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§ 70 

Uppdrag presentera förutsättningar för att etablera ett 
Communitycenter i centrala Falkenberg, KS 2019/280 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar  
1. Anse uppdraget att presentera förutsättningar för communitycenter i 

centrala Falkenberg vara redovisat. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade den 28 maj 2019 att ge kommunstyrelsen i 
uppdrag att i samverkan med socialnämnden, barn- och utbildningsnämnden 
och Region Halland senast i december 2019 presentera förutsättningarna för 
att etablera ett Communitycenter i centrala Falkenberg. Till grund för 
beslutet låg en förändring i tidigare uppdrag till barn- och 
utbildningsnämnden om att utreda förutsättningarna för att etablera en 
familjecentral i centrala Falkenberg. Förändringen baserades på ytterligare 
behov av mötesplats för kommuninvånarna kopplat till pågående 
dialogarbete inom ramen för planarbetet på Sloalyckan.  

Motivering av beslut 
Ett Communitycenter bör innehålla verksamhet som innebär möten för alla 
åldrar, vägledning, rådgivning och kommunala stödinsatser, detta är något 
som framkommit efter olika dialoger med boende från framförallt 
Sloalyckan. Möjligheten att utforma en del av centret till aktiviteter och 
mötesplatser som kan anpassas efter behov är en förutsättning för att stärka 
livsvillkoren för kommuninvånare. Denna typ av mötesplats brukar kallas 
allaktivitetshus och kan ses som den svenska översättningen av ett 
communitycenter.  

När utredningen påbörjades fick socialnämnden, barn och 
utbildningsnämnden samt Region Halland inkomma med förtydliganden 
över vilka förutsättningar som behöver finnas för att få tillstånd en 
mötesplats/communitycenter. Bland annat anser de två nämnderna att ett 
tydligt politiskt uppdrag och resurser samt en anpassad lokal för ändamålet 
behöver finnas på plats innan det går att starta igång något arbete för ett 
communitycenter. Vad gäller Region Hallands svar hänvisas Falkenbergs 
kommun att ta direktkontakt med lokala vårdenheter för att föra dialog om 
hälso- och sjukvård som en del av en familjecentral i ett s.k. 
communitycenter. Ärendet har därefter åter hänvisats till Regiondirektören 
och chefsgrupp Halland. 

Under 2020 och dess konsekvenser som pandemin medfört, har det 
påskyndat att ett tydligt politiskt uppdrag med tillskjutna resurser har 
tillskjutits för att möjliggöra en mötesplats för tillits- och trygghetsskapande 
arbete. Men att andra fokusområden för var mötesplatser i centrala 
Falkenberg kan etableras har diskuterats.  
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Det som blev resultatet är att mötesplatsen, likt ett communitycenter, i 
lokalen Stenfalken på området Norra Stafsinge kommer startas upp och 
ledas av kultur-, fritids-, teknikförvaltningen. Möjligheterna till att starta 
upp verksamheter och aktiviteter, är just nu främst kommunala 
verksamheter men med målet att samverka med fler aktörer. Mötesplatsen 
ska fylla syftet att skapa trygghet, vara navet och hjälpen för många i 
vardagen.  

Gränsöverskridande förvaltningsarbete pågår för att identifiera ytterligare 
detaljer kring tillvägagångssätt för mötesplatsen i detta fall i lokal 
Stenfalken på området Norra Stafisinge.  

Trots att uppstarten av mötesplatsen i lokalen Stenfalken planeras, finns 
också ett fortsatt intensivt arbete på och i de befintliga möteslokalerna på 
Sloalyckan, där bland andra trygghetsarbetarna genomför aktiviteter 
tillsammans med de boende men också tillsammans med föreningar 
runtomkring området. På sikt bidrar detta till att stärka jämlika livsvillkor 
och främja den sociala hållbarheten. 

Eftersom mycket dialogarbete har genomförts på Sloalyckan i olika 
omgångar är det viktigt att kunna kommunicera och återkoppla till 
invånarna vad beslutet i denna fråga är samt hur planprogrammet för 
Sloalyckan och processen framåt är. 

Därmed anses förutsättningarna för communitycenter i centrala Falkenberg 
redovisade. 
Ekonomi 
För att långsiktigt kunna finansiera mötesplatsen i lokalen Stenfalken pågår 
arbete med att identifiera kostnader som behöver hänskjutas till 
budgetberedningen. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-02-17 
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2021-02-17 
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§ 71 

Uppdrag att ta fram en klimatanpassningsstrategi samt 
en klimatanpassningsplan, KS 2016/178 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Återkalla tidigare lämnat uppdrag om att ta fram en 

klimatanpassningsstrategi med inriktning på fysisk planering. 

2. Uppdra åt kommunstyrelsen att ansvara för och besluta om en 
klimatanpassningsplan med inriktning på fysisk planering. 

Beskrivning av ärendet 
Dåvarande stadsbyggnadskontoret fick 2016 i uppdrag att upprätta en 
klimatanpassningsstrategi samt en klimatanpassningsplan med inriktning på 
fysisk planering. Ett förslag till klimatanpassningsplan har arbetats fram 
över förvaltnings- och bolagsgränserna. Bland annat har Feab och Vivab 
bearbetat klimatfrågan i sina risk- och sårbarhetsanalyser, vilket har 
inneburit att arbetet med framtagandet av planen tagit längre tid men i högre 
grad är förankrat i kommunorganisationen.  

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2020-06-02 att godkänna 
förslaget till klimatanpassningsplan med inriktning på fysisk planering, för 
samråd.  

Planförslaget har under tiden 2020-07-01 till 2020-10-30 varit utsänt på 
samråd. Brev med information om samrådet har sänts till samtliga 
kommunens nämnder och bolag, länsstyrelsen i Hallands län, Region 
Halland, Trafikverket samt E.On. 

Samtliga yttranden som kommit in till kommunen under samrådstiden 
presenteras i denna samrådsredogörelse i koncentrerat och något redigerat 
skick (all saktext finns dock med). Angivet datum är ankomstdatum.  

Motivering av beslut 
Samtliga inkomna synpunkter är grundligt genomarbetade. Följande 
revideringar/kompletteringar föreslås: 
 3 Lagens namn ändras. 
 6.1 Effekten av värmebölja på järnvägsräls förs in. 
 6.3 Påverkan på kulturmiljövärden förs in i text. 
 Samtliga VIVABs förslag till korrigeringar av ordval och text genomförs, 

förutom vad det gäller samordningsansvaret. 
 7. Åtgärder, inledande textavsnitt. Föreslås kompletteras med: ”I 

sammanhanget fysisk planering är det angeläget att betona 
grönstrukturens extremt viktiga funktion som värmedämpare vid 
värmebölja och omhändertagare av vatten vid översvämningssituationer.”  

 7. Åtgärder, inledande textavsnitt. Föreslås ändras ”Uppföljning av 
föreslagna åtgärder och själva planen bör ske 2027” till att ”Uppföljning 
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av föreslagna åtgärder och själva planen sker i samband med uppföljning 
av Lokal Agenda. Genomförandetiden är fram till 2027.” 

 7. Åtgärder. Skapa ny rubrik 7.5 Blågrönstruktur, till vilka åtgärder som 
hanterar blågrönstruktur förs samman. 

 Åtgärder 7.1 ”Klimatanpassning ska vara en del av det kommande arbetet 
med en uppdaterad grönstrukturstrategi och ny grönplan” ändras till 
”Klimatanpassning ska vara en del av det kommande arbetet med en 
uppdaterad blågrönstrukturstrategi och ny blågrönplan inkluderat 
trädplan.” 

 Åtgärder 7.1 Åtgärd ”Räddningstjänst i Väst AB Föreslå åtgärder för 
eventuella samhällsviktiga funktioner som man idag vet utsätts för risk 
för översvämning ändra till ” Åtgärd 7.1, sista åtgärden ändras till att 
”Kommunstyrelsen ger Räddningstjänst i Väst i uppdrag att identifiera 
vilka objekt av samhällsviktiga funktioner i kommunen som påverkas av 
klimatrelaterade effekter. Utredningen ska göras utifrån befintligt 
underlagsmaterial angående klimateffekter i kommunen. Resultatet ska 
återrapporteras till Kommunstyrelsen för vidare hantering.” 

 Åtgärder 7.1 Ytterligare en åtgärd tillförs 7.1 som säger att ”Den 
återrapporterade informationen från Räddningstjänsten Väst hanteras 
utifrån om det är ett kommunalt ansvar eller inte. Det som är kommunalt 
ansvar ställs till berörd förvaltning/bolag att hantera. Vad det gäller 
övrigt informeras berörda.” 

 Åtgärder 7.2 Åtgärd införs som anger att: ”Vid ändring av vägar och 
nybyggnad av vägar i kommunal regi ska potentiella 
översvämningssituationer klaras, framför allt i de fall där alternativ väg 
inte finns att tillgå”. 

 Åtgärder 7.2s Tillägg till åtgärden ”Inventera känsliga punkter på 
kommunens vägar och arbeta fram åtgärdsprogram där så krävs” behöver 
inte vara genomfört innan utgången av 2022, utan att samma tidplan ska 
gälla som gäller för hela förslaget till klimatanpassningsplan med 
inriktning fysisk planering. 

 Åtgärder 7.5 Ny åtgärd införs som säger att ”De aspekter som vägs 
samman vid val av handling eller skyddsåtgärd ska även innefatta 
minimerad påverkan på naturmiljö och biologisk mångfald.” 

Vad det gäller uppdraget att ta fram en klimatanpassningsstrategi har frågan 
vidare diskuterats. Slutsatser utifrån dessa diskussioner är att en 
klimatanpassningsstrategi ska vara en del av processen kring den Lokala 
Agendan varför det inte specifikt bör vara en egen strategi. På det sättet blir 
klimatanpassningsfrågorna en naturlig del utav en helhet inom 
hållbarhetsområdet. 
 
Ekonomi 
Reviderandet av förslag till klimatanpassningsplan med inriktning på fysisk 
planering innebär ingen kostnad för kommunen förutom arbetstid av 
tjänsteperson. 
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-02-08 
Utlåtande Hållbarhetsavdelningen 2021-02-08 
Förslag till klimatanpassningsplan med inriktning fysisk planering,  
2020-05-20 
Samtliga yttranden 
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§ 72 

Revidering av taxa för offentlig plats, KS 2021/65 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Revidera taxa för offentlig plats i enlighet med kultur-, fritids- och 

tekniknämndens förslag, innebärande att tillstånd för uteservering blir 
avgiftsfri under juni, juli och augusti 2021. 

Beskrivning av ärendet 
Taxor och avgifter beslutas av kommunfullmäktige. Kultur-, fritids- och 
tekniknämnden föreslår att kommunfullmäktige ska besluta att revidera taxa 
för offentlig plats så att tillstånd för uteservering på allmän platsmark blir 
avgiftsfri under månaderna juni, juli och augusti avseende år 2021. 

Motivering av beslut 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att 
revidera taxa för offentlig plats i enlighet med kultur-, fritids- och 
tekniknämndens förslag, innebärande att tillstånd för uteservering blir 
avgiftsfri under juni, juli och augusti 2021. Syftet med revideringen är att 
underlätta för näringen att bedriva verksamhet under de svåra förhållanden 
som råder med andledning av åtgärder mot smittspridning av coronaviruset 
covid-19.  

Ett beslut med samma innebörd, då avseende juni, juli och augusti 2020, 
fattades av kommunfullmäktige 2020-03-31. 
Ekonomi 
Kommunens ekonomi påverkas av beslutet i form av minskade intäkter om 
cirka 230 tkr. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-02-04  
Kultur-, fritids- och tekniknämnden 2021-01-28, § 5  
Taxa för offentlig plats 
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§ 73 

Rapport - ej verkställda beslut enligt socialtjänstlagen 
SoL och lag om stöd och service till funktionshindrade 
LSS kvartal 4 2020, KS 2020/283 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Anteckna att rapport om ej verkställda beslut enligt socialtjänstlagen 

(SoL) och lag om stöd och service till funktionshindrade (LSS) avseende 
kvartal 4 2020 har inlämnats. 

Beskrivning av ärendet 
Falkenbergs kommun har enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd 
och service (LSS) skyldighet att kvartalsvis till Inspektionen för vård och 
omsorg (IVO) och kommunens revisioner rapportera gynnande 
biståndsbeslut som ej verkställts inom tre månader från beslutsdatum. Även 
kommunfullmäktige ska informeras om dessa beslut. 

Motivering av beslut 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige antecknar till 
protokollet att rapport om ej verkställda beslut per 2020-09-30 har 
inlämnats. 
Ekonomi 
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-03-01  
Socialnämnden 2021-02-23, § 33  
Socialförvaltningen, Rapport – ej verkställda beslut, 2021-02-11 
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§ 74 

Begäran om att kommunen upptar fastigheter på 
Stafsinge -Arvidstorp i kommunens va-anläggningars 
verksamhetsområde, KS 2020/376 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Inrätta verksamhetsområde för dricksvatten och spillvatten för 

fastigheterna Stafsinge-Arvidstorp 2:185, 2:190, 2:196, 2:202,och 2:208 
samt Stafsinge-Arvidstorp 2:181. 

2. Verksamhetsområdena ska inrättas inom två år. 

Beskrivning av ärendet 
Fastighetsägare utmed Solhagavägen har i en skrivelse daterad 2020-08-26 
till VIVAB begärt att Falkenbergs kommun inrättar verksamhetsområde för 
allmän va-försörjning för fastigheterna Stafsinge-Arvidstorp 2:185, 2:190, 
2:196, 2:202,och 2:208. Fastigheten Stafsinge-Arvidstorp 2:181 omfattas 
inte av begäran men kommer på grund av sitt läge att ingå i ett 
verksamhetsområde. 
 
Eftersom beslut om verksamhetsområde för allmän va-försörjning formellt 
hanteras av kommunfullmäktige har detta ärende beretts av 
kommunstyrelseförvaltningen i samråd med VIVAB. Internt inom 
kommunen har tjänstemannasamråd skett inom den s.k. Anslutningsgruppen 
med representanter för VIVAB, kommunstyrelseförvaltningen samt miljö- 
och hälsoskyddsförvaltningen. 

Motivering av beslut 
De fastigheter som begärt att kommunen inrättar verksamhetsområde är idag 
avtalskunder till FAVRAB och har kommunalt dricksvatten. Fastigheterna 
har enskilda avloppsanläggningar och har av miljö- och 
hälsoskyddsnämnden fått förelägganden om att åtgärda dessa avlopp som 
inte bedöms uppfylla dagens kravnivå. 
 
Fastigheterna som är belägna väster om Solhagavägen omfattas av 
detaljplan 198. Villafastigheterna är planlagda för bostadsändamål. Området 
väster om de aktuella fastigheterna utgörs huvudsakligen av kommunalt ägd 
mark och är planlagt för allmänna ändamål. Markområdet öster om 
Solhagavägen är också huvudsakligen kommunalt ägd mark som i nuläget 
inte är planlagd. Området kan förväntas bli planlagt i framtiden men det 
finns idag inte någon tidplan för detta. Tidigare har det funnits 
förhoppningar om att kunna samordna en va-utbyggnad för befintlig och 
eventuellt tillkommande bebyggelse. 
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Under en längre tid har det förts en diskussion mellan fastighetsägarna, om 
att de aktuella fastigheterna ska beredas möjlighet att bli avtalskunder även 
för spillvattentjänsten. Berörda fastigheter har erbjudits att ansluta sig som 
avtalskunder och anslutningspunkter för spillvatten har anvisats av VIVAB. 

Skillnaden mellan att vara avtalskund respektive att ingå i kommunalt 
verksamhetsområde utgörs i princip av var anslutningspunkten till den 
allmänna va-anläggningen är belägen: 
Ingår fastigheterna i kommunalt verksamhetsområde är va-huvudmannen 
skyldig att upprätta förbindelsepunkt i fastighetens omedelbara närhet. 
Ansluts fastigheterna genom avtal får fastighetsägarna själva ansvara för 
ledningar fram till en anslutningspunkt som va-huvudmannen anvisar i det 
befintliga allmänna ledningsnätet. När flera fastigheter berörs är det lämpligt 
att en gemensamhetsanläggning inrättas genom Lantmäteriförrättning. 
 
Kommunstyrelseförvaltningens bedömning är att berörda fastigheter med 
hög sannolikhet skulle vinna gehör för sina anspråk vid en formell prövning 
enligt § 6 Lag (2006:412) om allmänna vattentjänster.  
 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår därför att kommunstyrelsen 
rekommenderar kommunfullmäktige att inrätta verksamhetsområde för 
dricks- och spillvatten. Inrättande av verksamhetsområde för dagvatten 
föreslås avvakta till dess att fortsatt planläggning av området är aktuell.  
En konsekvens av att inrätta verksamhetsområde för de fastigheter som så 
efterfrågat är även att den fastighet som ligger insprängd mellan berörda 
fastigheter kommer att ingå i verksamhetsområdet. Fastigheten Stafsinge-
Arvidstorp 2:181har idag tillstånd för enskild avloppsanläggning. Detta 
tillstånd är villkorat och upphör att gälla när kommunen fastställer 
verksamhetsområde för VA. Fastighetsägaren har muntligen informerats 
och är införstådd i ärendet. 
 
VA-huvudmannen väljer metod och system för utbyggnad av va-
anläggningen. Sannolikt blir det aktuellt med ett s.k. lågtryckssystem för 
spillvatten vilket innebär att respektive fastighet behöver pumpa sitt 
spillvatten. 
Ekonomi 
Kostnad för utbyggnad av spillvatten till de berörda fastigheterna har inte 
kalkylerats i detalj. En kvalificerad bedömning är dock att kostnaden 
avsevärt överstiger intäkter av anläggningsavgifter. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-02-05  
Skrivelse från fastighetsägare utmed Solhagavägen, 2020-08-26  
Karta med förslag till verksamhetsområde för dricksvatten och spillvatten  
Villkorat tillstånd för enskild avloppsanläggning vid Stafsinge-Arvidstorp 
2:181 
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§ 75 

Kulturmiljöprogram för centrala delar av Falkenbergs 
stad, KS 2019/157 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Anta Kulturmiljöprogram för centrala delar av Falkenberg stad, med 

avsikt att programmet ska utgöra kunskapsunderlag i arbetet med 
detaljplaner och inför beslut om bygglov mm, samt vara ett stöd för 
fastighetsägare vid vård och underhåll av bebyggelsen. 

2. Därmed upphäva Bevarandeplan för Falkenbergs Innerstad och 
Bevarandeplan för Herting. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunen har ett antal dokument som inventerar den befintliga 
bebyggelsemiljön och beskriver dess byggnadshistoriska kvalitéer. Sålunda 
finns en ”Bevarandeplan för Falkenbergs innerstad” i två delar från mitten 
av 1980-talet. Denna gavs även ut i bokform under namnet ”Stad att 
bevara”. Bevarandeplanen för innerstaden kompletterades 1992 med 
”Bevarandeplan för Herting”.  

Ett kulturmiljöprogram för övriga delar av staden utarbetades under början 
av 2000-talet och utmynnade år 2005 i ”Stadens yttre årsringar”. Denna tog 
fasta på ”värdeenhetliga områden”, det vill säga områden som är väl 
bibehållna och som inte förändrats allt för mycket sedan de uppförts. De 
kvalitéer som dessa områden uppvisar föreslås i Stadens yttre årsringar 
bevaras och skyddas. 

Samtliga dessa dokument har antagits av kommunfullmäktige och har 
därefter varit mycket värdefulla i arbetet med planläggning och annan 
myndighetsutövning. De har även rönt intresse hos allmänheten och boken 
Stad att bevara är som exempel sedan länge slutsåld. 

Under 2006 och 2007 inventerades och värderades även enskilda byggnader 
av kulturhistoriskt värde. Arbetet utmynnade i två rapporter, en avseende 
byggnader i Falkenbergs stad och en avseende byggander i övriga delar av 
kommunen.  

Ett ”Kulturmiljöprogram för Falkenbergs kommun”, det vill säga för övriga 
delar av kommunen, övriga orter samt landsbygden, utarbetades och antogs 
av kommunfullmäktige 2012. Detta program har därefter tryckts i stor 
upplaga som bok och distribuerats till samtliga ägare av fastigheter som 
ingår i utpekade kulturmiljöområden. Vetskapen om att det är 
fastighetsägarens kunskap och intresse som avgör hur byggnadernas värde 
bäst bevaras, motiverade oss till att sprida boken så mycket som möjligt.  

Ett nytt ”Kulturmiljöprogram för centrala delar av Falkenbergs stad” har nu 
utarbetats.  
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Detta avser ersätta Bevarandeplan för Falkenbergs Innerstad och 
Bevarandeplan för Herting. Dokumentet har utarbetats av Kulturmiljö 
Halland på uppdrag av Falkenbergs kommun och under ledning av 
tjänstemän inom kommunens plan- respektive bygglovsverksamhet. Arbetet 
har delvis finansierats av länsstyrelsen. 

Kulturmiljöprogrammet har behandlats i bygglovsnämnden 2020-06-25  
§ 236. Nämnden föreslog kommunfullmäktige att anta förslag till 
Kulturmiljöprogram för centrala delar av Falkenberg stad, med avsikt att 
programmet skall utgöra kunskapsunderlag i arbetet med detaljplaner och 
infor beslut om bygglov, samt vara ett stöd för fastighetsägare vid vård och 
underhåll av bebyggelsen. I bygglovsnämndens beslut anges även att det 
nya kulturmiljöprogrammet föreslås ges ut som bok, så som man senast 
gjorde med Kulturmiljöprogram för Falkenbergs kommun 2012. 

Motivering av beslut 
Sveriges riksdag har antagit nationella miljömål, varav ett är ”God bebyggd 
miljö”. Ett av delmålen behandlar ”Kulturvärden i bebyggd miljö” och 
anger att kulturhistoriskt värdefull bebyggelse skall identifieras och ges en 
långsiktigt hållbar förvaltning. 

Kulturmiljölagen anger i sin första paragraf att det är en nationell 
angelägenhet att skydda och vårda kulturmiljön och att ansvaret för detta 
delas av alla. Enligt plan- och bygglagen skall bebyggelseområdens 
kulturhistoriska värden skyddas (kapitel 2) och i kapitel 12 anges att 
byggnadsnämnden skall verka för god byggnadskultur, lämna råd och 
anvisningar samt ha tillgång till den kunskap som fordras. 
Kulturmiljöprogram för centrala delar av Falkenbergs stad beskriver 
stadsdelar, kvarter, fastigheter och byggnaders historia och kulturhistoriska 
värden. Vidare innehåller programmet ett tydliggörande av vilka 
kulturvärden som särskilt bör beaktas samt hur detta skall kunna göras.  
Ekonomi 
Kostnaden för framtagande av kulturmiljöprogrammet har delats mellan 
kommunen och länsstyrelsen.  

Kostnaden för tryckande och distribution av programmet beror på upplagans 
storlek. Länsstyrelsen har beviljat kommunen bidrag med hälften av denna 
kostnad. Resterande kostnad, kommunens del, bör kunna täckas inom 
bygglovsverksamhetens budget. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-01-28  
Kulturmiljöprogram för centrala delar av Falkenbergs stad  
Protokoll bygglovsnämnden 2020-06-26, § 236 
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§ 76 

Förlängning av ramavtal avseende exploatering inom 
fastigheten Skogstorp 4:171, KS 2019/121 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Förlänga ramavtal nr 248 avseende exploatering av fastigheten 

Skogstorp 4:171. 

Beskrivning av ärendet 
2019 tecknades ett ramavtal med Kvartilen fastigheter AB, avseende 
exploatering av fastigheten Skogstorp 4:171. Avtalet löper ut 2021-03-26.    
I januari 2020 överlät man ramavtalet till ett nybildat dotterbolag, 
Strandängen 2 i Skogstorp AB. Då ny detaljplan för exploateringsområdet 
inte är antagen önskar exploatören att ramavtal nr 248 förlängs. 

Motivering av beslut 
Ramavtalet beskriver översiktligt exploatörens ansvar vid genomförandet av 
en kommande detaljplan. Ramavtalet ska ersättas av ett markanvisningsavtal 
senast vid antagandet av ny detaljplan över exploateringsområdet. Då ny 
detaljplan inte ännu är antagen och ramavtalet upphör att gälla i slutet av 
mars, behöver avtalstiden för ramavtal nr 248 förlängas.  

Ramavtal nr 248 föreslås förlängas till 2022-12-31. Är inte ramavtalet ersatt 
av ett markanvisningsavtal vid avtalstidens utgång upphör ramavtalet 
automatiskt och utan förpliktelser att gälla. 
Ekonomi 
En förlängning av ramavtalets avtalstid påverkar inte kommunens ekonomi. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-01-29  
Ramavtal nr 248  
Översiktskarta 
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§ 77 

Avsägelse från Annika Bergman (C) från uppdraget 
som ledamot i Falkenbergs Bostads AB, KS 2021/133 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Entlediga Annika Bergman (C) från uppdraget som ledamot i 

Falkenbergs Bostads AB. 

2. Utse Tore Holmefalk (C) som ny ledamot i Falkenbergs Bostads AB. 

Beskrivning av ärendet 
Annika Bergman (C) har 2021-03-11 inkommit med begäran om 
entledigande från uppdraget som ledamot i Falkenbergs Bostads AB. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-03-30                                                                              
Avsägelse 2021-03-11 
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§ 78 

Val efter Ellinor T. Nilsson (S) som nämndeman vid 
Varbergs tingsrätt, KS 2020/484 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Utse Annica Sörensen (S) som ny nämndeman vid Varbergs tingsrätt. 

Beskrivning av ärendet 
Ellinor T. Nilsson (S) har 2021-02-22 beviljats entledigande från uppdraget 
som nämndeman vid Varbergs tingsrätt. Förslag till fyllnadsval föreligger 
nu. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-03-30                                                                             
Beslut Varbergs tingsrätt 2021-02-22                                                      
Avsägelse 2020-11-02 
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§ 79 

Val efter Johan Palmgren (M) som ersättare i barn- och 
utbildningsnämnden, KS 2020/547 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Utse ny ersättare i barn- och utbildningsnämnden vid nästa 

sammanträde. 

Beskrivning av ärendet 
Johan Palmgren (M) valdes till ledamot i barn- och utbildningsnämnden på 
kommunfullmäktiges möte 2021-01-26, KF § 25. Behov av fyllnadsval 
föreligger nu. 

Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-02-23                                                                     
Kommunfullmäktige 2021-01-26, § 25 
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§ 80 

Val av två (2) huvudmän vid Mjöbäcks Sparbank för 
tiden från Sparbanksstämman 2021 till och med 
Sparbanksstämman 2025, KS 2020/424 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. Utse Thomas Karlsson till huvudman vid Mjöbäcks Sparbank för tiden 
från Sparbanksstämman 2021 till och med Sparbanksstämman 2025. 
 

2. Utse Mikael Månsson till huvudman vid Mjöbäcks Sparbank för tiden 
från Sparbanksstämman 2021 till och med Sparbanksstämman 2025. 
 

Beskrivning av ärendet 
Valberedningen ska föreslå kommunfullmäktige utse två (2) huvudmän vid 
Mjöbäcks Sparbank för tiden från Sparbanksstämman 2021 till och med 
Sparbanksstämman 2025. 
 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-03-24 
Mjöbäcks Sparbank, Ny mandatperiod för huvudmän vid Mjöbäcks 
Sparbank, 2020-09-29 
Kommunfullmäktiges valberedning, protokoll 1, 2021-03-29 
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§ 81 

Avsägelse från Emily Crowe (KD) från uppdraget som 
ledamot i barn- och utbildningsnämnden, KS 2021/149 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
1. Entlediga Emily Crowe (KD) från uppdraget som ledamot i barn- och 

utbildningsnämnden. 

2. Utse Susan Pettersson (KD) som ny ledamot i barn- och 
utbildningsnämnden. 

Beskrivning av ärendet 
Emily Crowe (KD) har 2021-03-25 inkommit med begäran om entledigande 
från uppdraget som ledamot i barn- och utbildningsnämnden. 

Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-03-30                                                                   
Avsägelse 2021-03-26 
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§ 82 

Meddelanden och anmälningar, KS 2021/9 

Beskrivning av ärendet 
Beslut från barn- och utbildningsnämnden 2021-02-18 § 22 angående 
medborgarförslag –  Kommunfullmäktige ska fatta beslut om barn- och 
utbildningsnämndens Lokalprogram 2020. KS 2020/237 
 
Beslut från barn- och utbildningsnämnden 2021-02-18 § 23 angående 
medborgarförslag – Analys angående omorganisation av skolor och 
skolområden. KS 2020/238 
 
Beslut från barn- och utbildningsnämnden 2021-02-18 § 24 angående 
medborgarförslag – Ej genomföra omorganisation av 7-9 från Söderskolan 
till Tullbroskolan. KS 2020/249 
 
Beslut från kultur-, fritids- och tekniknämnden 2021-02-25 § 35 angående 
medborgarförslag – Dekoration av elskåp. KS 2020/431 
 
Beslut från kultur-, fritids- och tekniknämnden 2021-02-25 § 36 angående 
medborgarförslag – Lämpliga stolar i kommunens lokaler. KS 2020/443 
 
Revisionsrapport - Granskning av de kommunala företagens arbete med 
intern kontroll. KS 2021/135 
 
 
 
 
 
 
 
________________________________________ 
Granskningsrapporten finns tillgänglig på era läsplattor i mappen 
Revisionsrapporter 
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Sammanträdesdatum: 2021-03-30  Bilaga KF § 54 
Ärende: Medborgarförslag – Förenkling av VIVAB:s regler för småföretagare på landsbygden, KS 2020/310 
 
 Ja Nej Avstår Ej närv  Ja Nej Avstår Ej närv 

Per Svensson (S) 
 

X    Mikael Salomonsgård (S) X    

Rebecka Kristensson (S) 
 

    Aida Birinxhiku (S) X    

Peter Dygården (S) X    Mikael Hallberg (V)     

Kerstin Rosell (S) 
 

X    Anita Gidén (V) X    

Bengt Hackberg (S) 
 

X    Rie Boulund (M)     

Christina Johansson (S) X    Johan Palmgren (M)     

Anneli Andelèn (C)  X   Göran Janko (M)  X   

Per Johansson (C) 
 

 X   Gun Marie Stenström (M)     

David Andersson (C)  X   Bo Gustafsson (M)   X  

Anna Andersson (C)  X   Gert Persson (M)  X   

Tore Holmefalk (C)  X   Lotta Strömblad (L)     

Petra Eriksson (C)     Jonathan Limén (L) X    

Marcus Dufwa (S) X    Lars Fagerström (L) X    

Lars-Olof Nilsson (S)     Markus Jöngren (MP) X    

Björn Jönsson (S)     Georgia Ferris (KD) X    

Yvonne Nilsson (S) X    Emily Crowe (KD) X    

Mikael Svensson (S) X    Sara-Lena Bjälkö (SD)   X  

Connie Kristensson (S) 
 

    Stefan Johansson (SD)     

Ninni Gustavsson (M)  X   Kerstin Klang (SD)     

Lars Agbrant (M)  X   Anders Jansson (SD) 
Christer Jarlow 

  X  

Stig Agnåker (C) 
 

 X   Roger Valestam (SD)   X  

Anette Ivarsson (C)     Josefine Hedin (SD)   X  

Shlomo Gavie (C)     Yen Gunnarsson (S) 
1:e vice ordf 

    

Maria Larsson (C)  X   Charlotta Jonson (M)  
2:e vice ordf 

 X   

Dahn Persson (S) 
 

    Jan Dickens (S)  
ordf 

X    

Gabriella Hulander (S)      
                              Summa 

17 12 5  
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KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Sammanträdesdatum: 2021-03-30  Bilaga KF § 55 
Ärende: Medborgarförslag – Anlägg hälsokostplantager för odling av grönsaker, KS 2020/358 
 
 Ja Nej Avstår Ej närv  Ja Nej Avstår Ej närv 

Per Svensson (S) 
 

X    Mikael Salomonsgård (S) X    

Rebecka Kristensson (S) 
 

    Aida Birinxhiku (S) X    

Peter Dygården (S) X    Mikael Hallberg (V)     

Kerstin Rosell (S) 
 

X    Anita Gidén (V) X    

Bengt Hackberg (S) 
 

X    Rie Boulund (M)     

Christina Johansson (S) X    Johan Palmgren (M)     

Anneli Andelèn (C)  X   Göran Janko (M) X    

Per Johansson (C) 
 

 X   Gun Marie Stenström (M)     

David Andersson (C)  X   Bo Gustafsson (M) X    

Anna Andersson (C)  X   Gert Persson (M) X    

Tore Holmefalk (C)  X   Lotta Strömblad (L)     

Petra Eriksson (C)     Jonathan Limén (L) X    

Marcus Dufwa (S) X    Lars Fagerström (L) X    

Lars-Olof Nilsson (S)     Markus Jöngren (MP) X    

Björn Jönsson (S)     Georgia Ferris (KD) X    

Yvonne Nilsson (S) X    Emily Crowe (KD) X    

Mikael Svensson (S) X    Sara-Lena Bjälkö (SD) X    

Connie Kristensson (S) 
 

    Stefan Johansson (SD)     

Ninni Gustavsson (M) X    Kerstin Klang (SD)     

Lars Agbrant (M) X    Anders Jansson (SD) 
Christer Jarlow 

X    

Stig Agnåker (C) 
 

 X   Roger Valestam (SD) X    

Anette Ivarsson (C)     Josefine Hedin (SD) X    

Shlomo Gavie (C)     Yen Gunnarsson (S) 
1:e vice ordf 

    

Maria Larsson (C)  X   Charlotta Jonson (M)  
2:e vice ordf 

X    

Dahn Persson (S) 
 

    Jan Dickens (S)  
ordf 

X    

Gabriella Hulander (S)      
                              Summa 

27 7   
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KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Sammanträdesdatum: 2021-03-30  Bilaga KF § 69 
Ärende: Revidering av Falkenbergs kommuns beslutade politiska viljeinriktning för perioden 2019-2022 
gällande tillväxt, KS 2020/277 
 Ja Nej Avstår Ej närv  Ja Nej Avstår Ej närv 

Per Svensson (S) 
 

X    Mikael Salomonsgård (S) X    

Rebecka Kristensson (S) 
 

    Aida Birinxhiku (S) X    

Peter Dygården (S) X    Mikael Hallberg (V)     

Kerstin Rosell (S) 
 

X    Anita Gidén (V) X    

Bengt Hackberg (S) 
 

X    Rie Boulund (M)     

Christina Johansson (S) X    Johan Palmgren (M)     

Anneli Andelèn (C)  X   Göran Janko (M)  X   

Per Johansson (C) 
 

 X   Gun Marie Stenström (M)     

David Andersson (C)  X   Bo Gustafsson (M)  X   

Anna Andersson (C)  X   Gert Persson (M)  X   

Tore Holmefalk (C)  X   Lotta Strömblad (L)     

Petra Eriksson (C)     Jonathan Limén (L) X    

Marcus Dufwa (S) X    Lars Fagerström (L) X    

Lars-Olof Nilsson (S)     Markus Jöngren (MP) X    

Björn Jönsson (S)     Georgia Ferris (KD) X    

Yvonne Nilsson (S) X    Emily Crowe (KD) X    

Mikael Svensson (S) X    Sara-Lena Bjälkö (SD)  X   

Connie Kristensson (S) 
 

    Stefan Johansson (SD)     

Ninni Gustavsson (M)  X   Kerstin Klang (SD)     

Lars Agbrant (M)  X   Anders Jansson (SD) 
Christer Jarlow 

 X   

Stig Agnåker (C) 
 

 X   Roger Valestam (SD)  X   

Anette Ivarsson (C)     Josefine Hedin (SD)  X   

Shlomo Gavie (C)     Yen Gunnarsson (S) 
1:e vice ordf 

    

Maria Larsson (C)  X   Charlotta Jonson (M)  
2:e vice ordf 

 X   

Dahn Persson (S) 
 

    Jan Dickens (S)  
ordf 

X    

Gabriella Hulander (S)      
                              Summa 

17 17   
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